
ProtokSl nr XVI/16

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 29 lutego 2016r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wfoclawek

Zielony Rynek 11113



W dniu 29 lutego 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wtoctawek przy ul.

Zielony Rynek 11/13 rozpoczqly siq obrady XVI sesji Rady Miasta Wlocfawek Vll kadencji,
kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyl radny Jaroslaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wtoctawek.

Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski otworzyf obrady XVI sesji Rady

Miasta Wfocfawek, witajqc Prezydenta Miasta Wloclawek dr Marka Wojtkowskiego,
ZastQpc6w Prezydenta Miasta: Magdalenq Korpolak-Komorowskq oraz Monikq Berger,
przybylego na sesjq radnego Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego Stanistawa
Pawlaka. Jak r6wnie2 dyrektor6w wydzial6w oraz pozostalych pracownik6w Urzqdu Miasta.
Przewodniczacy Rady Miasta powital tak2e obecnych na sesji przedstawicieli wloclawskich
medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski stwierdzii, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listE obecno6ci 24 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 lutego br. sq prawomocne.
Lista obecnosci radnych z XVI sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokotu,
Lista os6b uczestniczAcych w XVI sesji Rady Miasta stanowi zalacznik do protokolu.
- przyjqcie protokolu z obrad XV sesji Rady Miasta
Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze Rady
Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byl do wglqdu
projekt protokolu Nr 15/2015 z obrad XV sesji Rady Miasta Wloclawek Vlt kadencji, kt6ra
odbyla siq w dniu 11 stycznia 2015 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznad i

wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag iuzupelniefi.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zwr6cil siq z zapytaniem do
radnych czy wnoszE propozycje zmian do przekazanego porzqdku obrad. Ze strony radnych
nie padfy propozycje zmian. Natomiast PrzewodniczQcy Rady Miasta poinformowal, 2e
zgodnie z 5 53 Statutu Miasta Wlocfawek dokonuje zmiany w przeslanym porzqdku obrad,
kt6ra spowodowana zostata wycofaniem przez wnioskodawcQ tj. Prezydenta Miasta
Wloctawek projekt uchwaty w sprawie skladki czlonkowskiej na rzecz Stowarzyszenia
Lokalna Grupa Dziatania Miasto Wtoctawek. W zwiqzku z tym ww. uchwaia zostaje
wykre6lona z porzqdku obrad dzisiejszej sesji, natomiast radnym przekazano aktuarny
porzqdek obrad. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, Ze w zwiQzku z pro6bq
wykonawcy programu gospodarki niskoemisyjnej, kt6ry zwr6cil siq o przesuniqcre
procedowania nad projektem uchwaly w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej dla
Gminy Miasto Wfoctawek na poczEtek obrad proponuje, aby punkt obrad dotyczqcy ww.
zagadnienia zaplanowany, .jako 12 punkt aktualnego porzqdku obrad przesuniqty zostal na w
miejsce punktu nr 4. Wobec braku innych propozycji przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gfosowanie przesuniqcie punktu nr, 12 czyli projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalq w



sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto
Wloclawek" na punkt nr 4 porzqdku obrad.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 24 radnych za propozycjq zmiany
kolejno6ci zagadnie6 w porzqdku obrad wszyscy radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w
przeciwnych oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
Po dokonaniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e obrady sesyjne w
dniu dzisiejszym odbywai siq bqdq wediug zmienionego porzqdku obrad.

A zatem obradv XVI sesii Radv Miasta odbvwai sie beda wedlus nastepuiacego porzadku:

1. Sprawy organ izacyjne.

a/ otwarcie sesji
b/ stwierdzenie quorum
c/ przyjqcie protokofu z obrad XV sesji
d/ zmiany do porzqdku obrad XVI sesji.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dziafalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3. Projekt uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na
kadencjQ od 2016 r. do 2019 r., zgioszonych w wyborach uzu pelniajqcych.

4. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia i przyjqcia,,planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wioclawek".

5. Sprawozdanie Starosty Wtocfawskiego i Prezydenta Miasta Wioclawek z dzialalnoSci Komisji
Bezpieczeistwa i Porzqdku dla Miasta Wtocfawek na prawach powiatu i powiatu
Woclawskiego za 2015 rok.

5. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia ,,programu zapobiegania przestepczosci oraz
ochrony bezpieczeistwa obywateli iporzqdku publicznego dla Miasta Wloctawek iPowiatu
Woclawskiego na lata 2016 - 2018" w zakresie dotyczqcym Miasta Wfociawek.

7. Projekt uchwaty w sprawie wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanycn z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i baga2u
taks6wkq na terenie miasta Wtoclawka.

8. Projekt uchwaly w sprawie dodatkowych oznacze taks6weK.

9. Projekt uchwaly uchylajqcej uchwalq w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek
osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta Wloctawka.

10. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wioclawer na
Zurb f-

11. Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwatq w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2016-2028.



l2.Projekt uchwaiy zmieniajacej uchwalq w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomoici budynk6w lub ich czqici, polozonych na terenie Gminy Miasto Wloctawek
w granicach wyznaczonych przez Plac Wolnoici, ul. Zduriskq, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w
Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszaika Piisudskiego, ul. Piwnq, ul. Prymasa
Wyszytiskiego, ul. Brzeskq do Placu Wolnoici, w kt6rych wykonano remont caiej elewacji
albo ograniczono emisje dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku do miejskiej
sieci cieptowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne,
gazowe lub olejowe.

l3.Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek"

l4.Projekt uchwaty w sprawie utworzenia Zespotu Szkolno - Przedszkolnego nr 1we
Wfocfawku, ul. Galczyriskiego g i nadania statutu.

15.Projekt uchwaly w sprawie zalo2enia Gimnazjum z Oddziatami przysposabiajqcymi do
Pracy we Wfoctawku, ul. Nowomiejska 25 oraz wtqczenia do Zespofu Szk6l Budowalnych
we Wloclawku, ul. Nowomiejska 25.

16.Projekt uchwaly w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wfoclawku, ul.
Zvtnia 47 .

lT.Projekt uchwafy w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia projektu Uchwaty
sejmowej w sprawie ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisfy.

lS.Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwaiq w sprawie wskazania wiceprzewod n iczqcego Rady
Miasta do wykonywania niekt6rych czynnodci w stosunku do przewod niczqcego Raoy
Miasta Wtoctawek.

19.sprawozdanie z dziafalnodci Rady Miasta wlocfawek Vll kadencji za okres obejmuiqcy
grudzief 2014 roku i 2015 rok.

19.Sprawozdanie z dziatalnojci komisji statych Rady Miasta Wloctawek.
19.1. Sprawozdanie z dzialalnojci Komisji Rewizyjnej
19.2. Sprawozdanie z dzialalno(ci Komisji Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta
19.3. Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Edukacji
19.4. Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej
L9.5. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Kultury isportu
19.6.5prawozdanie z dziafalno5ci Komisji porzqdku prawnego i publicznego
L9.7. sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska

20'Projekt uchwafy w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wtoclawek na 2016 rok.

21.Plan pracy Rady Miasta Wtoclawek na 2016 rok.



zo.

27.

22.Plan pracy komisji stalych Rady Miasta Wioclawek na 2016 rok.
22.1 Plan pracy Komisji Rewizyjnej.
72.2.Plan pracy Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta
22.3. Plan pracy Komisji Edukacji
22.4. Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej
22.5. Plan pracy Komisji Kultury iSportu
22.6. Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego.
22.7 Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.

23.Projekt uchwaly w sprawie podtrzymania stanowiSka wyraionego w Uchwale Nr
xxlv /I74/2Otz z dnia 30 sierpnia 201.2 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana I
I n. dziaianie Prezydenta Miasta Wloclawek.

24. Projekt uchwafy w sprawie przekazania wniosku.

25.lnterpelacje, wnioski i zapytania radnych.

lnformacje i komunikaty.

Zamkniqcie obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Informacja, kt6ra przedstawil Radzie Miasta Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski,
obejmuje okres od dnia 11 stycznia 2016 roku, czyli od ostatniej sesji Rady Miasta
Wloctawek, do dnia dzisiejszego i przedstawia sie nastqpujEco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wief Publicznych m.in.:

- 27 stycznia zawarto umowq dotyczqcq zam6wienia publicznego na zadanie pn.,,Budowa
boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szk6l Samochodowych" z firmq: przepi6ra-Gruda

Karolina Przedsiqbiorstwo Handlowo Uslugowe ,,GRUMlX", z siedzibq w Budzislawiu na
kwote 426 148,26 brutto. W toku se kolejne postqpowania. 3 marca mija planowany termin
sktadania ofert na zadanie pn.,,Utrzymanie teren6w zieleni na terenie miasta WloclaweK z

podziatem na 5 zadai", natomiast na zadanie pn. ,,Budowa chodnik6w" planowany termin
skladania ofert mija g marca.

W zakresie Referatu Zdrowia i Spraw Spolecznych m.in.:

- w styczniu zawarto umowy pomiqdzy Gmina Miastem Wioclawek, a radcami prawnymi i

adwokatami oraz organizacjami pozarzqdowymi o jwiadczenie nieodplatnych porad
prawnych na terenie miasta Wioctawek, zgodnie z ustawQ z dnia G sierpnia 2O1S r. o
nieodptatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej. W styczniu z nieodplatnej pomocy
prawnej skorzystalo ponad 60 os6b.

- 27 stycznia na mocy zarzqdzenia ogloszony zostal otwarty konkurs ofert na wykonywanie
zada6 publicznych zwiqzanych z realizaciq zadai samorzadu gminy w roku 2016 w zakresie



przeciwdziala nia uzale2nieniom ipatologiom spolecznym przez organizacje pozarzqdowe

oraz inne podmioty prowadzqce dziafalnoid po2ytku publicznego.

W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:

- zlecono wykonanie dokumentacji projektowej na budowq o6wietlenia ulicznego na ulicy
Skrajnej w ramach budietu obywatelskiego.

- podpisano umowe o sprzeda2 bilet6w za pomocq telefonu kom6rkowego z firmq SKYCASH

So. z o. o. w Warszawie.

- podpisano umowq na konserwacjq urzqdzed przystankowych
Przedsiebiorstwem Komunikacyjnym Sp. z o.o. we Wtoctawku.

z Miejskim

W zakresie dzialalnoici Wydzialu Edukacji i Rozwoju Spolecznego m.in.:

- 16 lutego odbyto siq spotkanie wiceprezydent dr Barbary Moraczewskiej i przedstawicieli
wydzialu z Radq Pedagogiczna Gimnazjum Nr 9 oraz przedstawiciela mi rodzic6w uczni6w
Gimnazjum Nr 9 w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum.

- 9 lutego opublikowane zostalo zarzqdzenie w sprawie ustalenia planu dofinansowania
zawodowego nauczycieli z uwzglqdnieniem doradztwa metodycznego ze Srodk6w na
doskonalenie zawodowe nauczycieli na rok 2016 rok. W zarzqdzeniu ustalono plan
dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzglqdnieniem doradztwa
metodycznego w kwocie 474 478 zt zaplanowane w bud2ecie Miasta Wloclawek na rox
2016.

- w dniach od 18 do 29 stycznia w szkotach miasta Wloctawek trwalv ferie zimowe. W
p6tkoloniach zorganizowanych przez Gminq Miasto Wloclawek uczestniczyto 180 uczni6w w
trzech wloclawskich szkofach: Szkole Podstawowej nr 3, Szkole Podstawowej nr 20 oraz
Zespole Szk6f Integracyjnym. Na zorganizowanie p6tkolonii przeznaczono Srodki w
wysokoSci 30 000 zl.

- do 22 lutego trwala ankieta wsr6d rodzic6w dzieci sze6cioletnich w Przedszkolach i

Szkolach Podstawowych na temat plan6w rodzic6w w zwiqzku z ewentualnym wyborem
plac6wki od 1 wrzeSnia tego roku. Nab6r do przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych i
pierwszych klas szk6i podstawowych rusza l marca.

W zakresie dziafalnoici Biura Sportu iTurystyki m.in.:

- ogfoszony zostal konkurs na dofinansowanie zadai z zakresu kultury fizycznej.
Przyjmowanie ofert trwa do 9 marca. Szczeg6lowe informacje o zasadach konkursu znaleli
mo2na w Biuletynie Informacji Publicznej. PodjQto r6wnie2 prace zwiqzane z

przyjmowaniem, weryfikacjq wniosk6w idokument6w zfo2onych zgodnie z uchwatq Rady
Miasta w sprawie nagr6d iwyr62niei za osiqgniqte wyniki sportowe oraz za osiqgniqcia w
dzialalnoici sportowej w roku 2015.

W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Rozwoju Miasta m.in.:



- L7 lutego w Urzedzie Miasta Wfociawek odbylo siQ spotkanie wladz miasta z

przedstawiciela mi gmin o5ciennych, Starostwa Powiatowego, Powiatowego Urzqdu Pracy,

Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w zakresie projektu zbudowania
platformy elektronicznej dla wsp6lnej promocji gospodarczej. Celem spotkania byio
zachqcenie do nawiqzania wsp6lpracy instytucjonalnej dla stworzenia platformy
elektronicznej, jako narzqdzia efektywnych dziatad dla dostarczania inwestorom, zar6wno
lokalnym jak izewnetrznym, kompleksowej wiedzy potrzebnej do podejmowania decyzji o
inwestowanau. Natomiast 25 lutego odbyto sie posiedzenie Konsultacyjnej Rady
Gospodarczej, kt6rego 916wnym tematem bylo,,szkolnictwo zawodowe".

W zakresie dziafalnodci Wydzialu Kultury m.in.:

- zorganizowane zostato, z moim udziafem, spotkanie Zespoiu ds. promocji kultury w
Centrum Kultury,,Browar 8."

W zakresie dziafalnoSci Wydzialu Inwestycji m.in.:

- zlecono wykonanie sygnalizacji na przejSciu dla pieszych na ul. Lipnowskiej i pfockiej.

- w trakcie realizacji jest adaptacja pomieszczei przy ul. tqgskiej 20 wraz z wyposa2eniem na
Zaklad AktywnoSci Zawodowej we Wlociawku.

- trwajQ prace przy realizacji m.in. budowy boiska wielofu nkcyjnego przy Zespole Szk6l
Samochodowych, rozbudowy wielofun kcyjnego boiska sportowego i placu zabaw przy
Szkole Podstawowej nr 14 oraz zagospoda rowan ia boiska szkolnego przy ZS nr g, Trwa;q
prace przygotowawcze do kolejnych zadah inwestycyjnych.

Ze strony radnych nie zgloszono zapyta6 dotyczEcych przedstawionej informacji.

Ad.3
Projekt uchwaty w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na
kadencjq od 2015 r. do 2019 r., zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal przewodniczEcy Rady Miasta radny Jarostaw
Chmielewski informujqcy, ie zgodnie z art. 160 S 1 ustawy - prawo o ustroju sEd6w
powszechnych, lawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz iejonowych wybierajq rady gmin,
kt6rych obszar objety jest wladciwosciq tych sqd6w w gtosowaniu tajnym. przed
przystEpieniem do wybor6w Rada Miasta wlociawek powolata zesp6l ds. opiniowanra
kandydat6w na tawnik6w do sqd6w powszechnych na kadenciq 2016-2019, zgloszonycn w
wyborach uzupeiniaiqcych, kt6rego zadaniem bylo przedstawienie opinii o zgloszonych
kandydatach w zakresie spefniania przez nich wymog6w okre6lonych w ustawie. Maiqc na
uwadze wystqpienie Sqdu Okrqgowego, na kadencjq ZOL6- 2OLg - w wvborach
uzupelniaiqcych Rada Miasta Wloclawek winna dokonai wyboru 13 lawnik6w, w tym 2 do
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczeri spolecznych sposr6d os6b
spelniajqcych wymogi ustawy.
W zwiqzku z tym Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do radnej Katarzyny Zarqbskiej
Przewodniczqcej Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w zgloszonych w
wyborach uzupetniaiqcych o przedstawienie opinii o zgloszonych kandydatach jak r6wnie2 o



przedstawienie przez Pania radna opinii Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego do
przedstawionego projektu uchwaty.
Radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Zespolu poinformowaf a, 2e wypetniajqc wym69 $

2 Uchwaty Rady M iasta Wtoclawek Nr XIV /124/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku, Zesp6l ds.

opiniowania kandydat6w na iawnik6w do Sqdu Okrqgowego na kadencjq 2016-2019, w
wyborach uzupelniajqcych podczas posiedzenia w dniu 9 lutego 2016 roku dokonai analizy
zgtoszef kandydat6w na tawnik6w w zakresie spetnienia przez nich wymog6w okre3lonych
w ustawie - Prawo o ustroju sqd6w powszechnych, stwierdzajEc, co nastepuje:
- do Sqdu Okrggowego we Wloclawku dokonano 16 zgloszei;
- do Sqdu Okrqgowego Wydzialu Pracy i Ubezpieczefi Spofecznych dokonano 4

zgloszefi.
- Wszystkie zgloszenia dokonane byfy w ustawowym terminie przez uprawnione do

tego podmioty.
- Do zgioszef dotqczono wymagane w art. 162 5 2, 3 i 4 ustawy o ustroju sqd6w

powszechnych zalqczniki.
- W zwiqzku z faktem, i2 wszystkie zgtoszenia spelnialy wymogi formalne, podlegaly

one dalszej ocenie pod wzglqdem spelnienia przeslanek materia Ino-prawnych
wymienionych w art. 158 i 159 ustawy o ustroju sqd6w powszechnych.

- tacznie 20 kandydat6w posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pelni praw
cywilnych iobywatelskich, jest nieskazitelnego charakteru, ukohczylo 30 lat 2ycia, a
nie przekroczylo 70 lat, jest zatrudnionych, bqdi prowadzi dzialalnoii gospodarczE
lub mieszka w miejscu kandydowania, co najmniej od roku, jest zdolnych ze wzglqdu
na stan zdrowia do petnienia obowiqzk6w lawnika, posiada wyksztaicenie, co
najmniej Sred nie.

- Wobec wszystkich zgloszonych kandydat6w zasiQgnieto opinii od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji

- Lista z wykazem osobowym dokonanych zgloszeri do Sqdu Okrqgowego stanowi
zalqczn ik do niniejszej opinii.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i publicznego, kt6ra po
dokonaniu analizy przedmiotowego zagadnienia jednoglo6nie pozytywnie zaopiniowara
projekt uchwaly. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e wybory
kandydat6w na tawnik6w odbywajq siq w gtosowaniu tajnym w zwiqzku z tym naleiy
dokonai spo6r6d radnych wyboru komisji skrutacyjnej, a zatem poprosil o zglaszanie
kandydatur do komisji.
w imieniu Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwojci radny Janusz Dqbczyriski zglosit do komisji
skrutacyjnej kandydaturg radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazit zgodq na
kandydowanie. Radna Ewa Szczepariska w imieniu Klubu radnych platformy obywatelskiej
zaproponowala do komisji skrutacyjnej kandydaturq radnej Katarzyny Zarqbskiej, kt6ra
wyrazita zgodq na kandydowanie. Natomiast Klub radnych sojuszu Lewicy Demokratycznej
w imieniu, kt6rego wystEpit radny Krzysztof Kukucki zgfosil do pracy w komisji skrutacyjnej
kandydaturq radnego Dariusza Wesotowskiego, kt6ry wyrazil zgodq na kandydowanie.



Wobec braku innych propozycji kandydatur do prac w komisji, Przewodniczacy Rady Miasta
radny Jarosfaw Chmielewski poddal pod glosowanie sklad komisji skrutacyjnej w osobach:
radny Krzysztof Kowalski, radna Katarzyna Zarebska, radny Dariusz Wesolowski.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnodci 24 radnych za wyborem komisji
skrutacyjnej z udzialem ww. radnych, radni Rady Miasta Wloclawek opowiedzieli siq
jednomySlnie. Gtos6w wstrzymujqcych siq oraz przeciwnych nie stwierdzono.
Po dokonaniu aktu giosowania dla potrzeb komisji skrutacyjnej Przewodniczqcy Rady Miasta
oglosif 10 minutowA przerwe w obradach.

Przerwd w obrodoch XVI sesji Rady Miosta

Wznowienie obrod XVI sesji Rady Miosto po przerwie.

Wznawiajqc obrady Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poprosil
Przewodniczqcq Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie radnym Regulaminu glosowania.

Przewodniczqca Komisji Skrutacyjnej radna Katarzyna Zarqbska odczytala Regulamin
gfosowania na fawnik6w:

REGULAMIN GTOSOWANIA NA TAWNIKOW

L. Glosowanie jest tajne.

2. Gtosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna, wybrana spo5r6d radnych.

3. Radnigtosujq na kartach przygotowanych przez Komisjq Skrutacyjnq.

4. Karty do gtosowania przygotowane sq odrqbnie dla Sqdu Okrqgowego we
Wlociawku, Sqdu Okrqgowego - Wydziafu Pracy i Ubezpieczeri Spolecznych we
Wtoctawku.

5. Karty do gfosowania opatrzone sE pieczecia Rady' Viasta i posiadajq informacjq ilu
lawnik6w powinno byi wybranych.

6. Na kartach do gfosowania nazwiska kandydat6w umieszczone sq w kolejnodci
a lfa betycznej.

7. Radni gfosujq na okreslonych kandydat6w, stawiajQc znak ,,x" w kratce z prawej
strony obok nazwisk najwy2ej tylu kandydat6w ilu lawnik6w do tych Sad6w.

8. Radny mo2e glosowad na mniejszq liczbq lawnik6w.

9. Za niewainy uznaje siq glos, jeieli na karcie do glosowania postawiono znak ,,x,, w
kratce po prawej stronie obok nazwisk wiqkszej liczby kandydat6w, nii tawnik6w jest
wybieranych.



11. Karty inne, nii sporzqdzone przez Komisjq SkrutacyjnA lub nieopatrzone pieczqciq

RadV Miasta Wlocfawek oraz przedarte sa kartami niewa2nvmi.

12. Dopisanie na karcie do glosowania dodatkowych nazwisk albo poczynienie innych
dopisk6w lub skre5leri nie wpiywa na waino6d oddanego na niej glosu.

13. Komisja dla zebrania glos6w postu2y siq urnq, do kt6rej po jej zapieczQtowaniu zbiera
siq na Sali obrad karty do glosowania od poszczeg6lnych radnych.

14. Komisja skrutacyjna po przeprowadzonym glosowaniu sporzEdza zestawienie
wynik6w glosowania do poszczeg6lnych sqd6w.
W zestawieniu wymienia siq odpowiednio liczby:
1) wydanych kart do gtosowania,
2) oddanych kart do glosowania,
3) kart niewa2nych,
4) kart wainych,
5) gtos6w wainie oddanych na poszczeg6lnych kandydat6w.

14. Na podstawie wyiej wymienionych zestawieri komisja skrutacyjna ustala wyniki
wybo16w lawnik6w.

15. Za wybranych tawnik6w uwaia siq tych kandydat6w, kt6rzy otrzymali kolejno
najwiQksze liczbq wa2nie oddanych glos6w.

16. Jeieli r6wnq liczbq gtos6w uprawniaiqcq do uzyskania mandatu lawnika otrzvmaro
kilku kandydat6w, to o uzyskaniu mandatu przez danego kandydata rozstrzyga Rada
w ponownym glosowaniu na podstawie niniejszego regulaminu.
Ponowne glosowanie przeprowadza komisja skrutacyjna w tym samym skfadzie.
Przedmiotowa sytuacja bqdzie miata miejsce w6wczas, gdy r6wnq liczbq glos6w
otrzyma wiqcej kandydat6w nii liczba pozostalvch do obsadzenia mandat6w

fawn ik6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poddal pod glosowanie przyiqcie
Regulaminu gtosowania na lawnik6w.

oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ii Regulamin wyboru lawnik6w zostal przyiety
w zaproponowanvm brzmieniu.
NastQpnie czfonkowie Komisji skrutacyjnej przekazali radnym karty do glosowania, aby
mogli oni w spos6b tajny dokonai wyboru tawnik6w spo6r6d zgloszonych kandydat6w,
zar6wno do Sqdu okrqgowego jak i sqdu okrqgowego - wydzialu pracy i Ubezpieczen
Spotecznych we Wlocfawku.
Po dokonaniu przez radnych aktu glosowania Komisja skrutacyjna zabezpieczyta urnq do
glosowania iopuScila salq obrad, aby kontynuowai pracq.

zaproponowanego Regulaminu radni opowiedzieli sie iednomvdlnie. Gfos6w przeciwnvch



Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta zaproponowat, aby prowadzii obrady nad kolejnymi
punktami porzqdku obrad, co nie wzbudzilo sprzeciwu radnych Rady Miasta,

Ad.4
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wlocfawek".

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Romuald Meyer reprezentujqcy wykonawcq
projektu - Pomorskq Grupq Konsultingowa w Bydgoszczy informujqc, 2e Uchwalq Nr
XX|99/2O75 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 paidziernika 2015 r. zostal przyjqty do
realizacji dokument pn.,,Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloctawek". Na

sporzqdzenie przedmiotowego dokumentu Gmina otrzymafa w ramach prowadzonego przez
Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie konkursu,
dotacjq w wysoko5ci 85% koszt6w projektu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i

Srodowisko na lata 2007-2013 w ramach dzialania 9.3. Termomodern izacja obiekt6w
uiyteczno5ci publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej. Warunkiem otrzymania
dofinansowania bylo uzyskanie pozytywnej oceny wniosku o piatno(i koricowq dla
opracowanego projektu. W styczniu 2015 roku Prezydent otrzymaf informacjg o pozytywnej
weryfikacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej.
Na proSbq Funduszu rozszerzono tytut projektu, kt6ry brzmi ,,plan gospodarki
niskoemisyjnej wraz z dokumentami towarzyszqcymi dla Gminy Miasto Wlociawek".
Dokumentem towarzyszacym sE elementy niezbqdne do opracowania aktualizacji projektu
zaloiefi do planu zaopatrzenia w ciepto, energiq elektrycznq i paliwa gazowe dla Gminy
Miasto Wfocfawek na lata 2OL5-2O2O, stanowiace zafqcznik do niniejszej uchwaly. ponadto
w ramach weryfikacji planu, z uwagi na du2e zainteresowanie tematykE planu zar6wno
wir6d mieszka6c6w, podmiot6w oraz jednostek organizacyjnych ponownie
przeprowadzono nab6r wniosk6w dotyczqcy zgtaszania zadari inwestycyjnych z zakresu
poprawy, jako6ci powietrza w miejcie. Nab6r ten wiqzat siq z modyfikacjq tabeli
przedstawionej w punkcie 9.4-1 pn. Harmonogram dzialar{. Dodatkowo w harmonogramie
tym dodano kolumnq, w kt6rej przyporzqd kowa no do dziatari zwiqzanych z odnawialnymi
2r6dlami energii (OZE) wartoii wzrostu ilosci energii produkowanej z OZE, co pozwolito
okreilii cel oraz wskainik wzrostu udzialu OZE.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly analizowata podczas obrad Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, kt6rej pozytywnE opinie o zaproponowanych zmianach przedstawit radnym
PrzewodniczEcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku uwag oraz zgtoszeri do zabrania gtosu w dyskusji przez radnych nad
przedstawionym zagadnieniem Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawte
uchwalenia i przyjqcia,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wlocfawek,,.
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W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnvch, za przvieciem uchwalv
radni ooowiedzieli sie iednomvjlnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowai, ie w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta podjqta uchwaiq w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dziafalnoSci
Komisji Bezpieczefistwa iPorzQdku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu iPowiatu
Wloclawskiego za 2015 rok.

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie przedstawil Dyrektor Wydzialu Zarz1dzania
Kryzysowego Janusz Majerski, kt6ry wyja6nil, ie realizujqc zadania prezydenta Miasta
Wloclawek i Starosty Wtoclawskiego w zakresie zwierzchnictwa nad miejskimi i powiatowymi
sfuibami, inspekcjami i straiami oraz zadania okre5lone w ustawach z zakresu porzqdku
publicznego i bezpieczer6stwa obywateli, Komisja Bezpieczefistwa i porzqdku dla Miasta
Wlocfawek na prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego, w petnym zakresie wykonata
zamierzenia Planu Pracy Komisji na 2015 r. Komisja pracowata w nowym sktadzie osobowym
na kadencjQ 2015-2018. Komisja zrealizowafa zaplanowana tematykq nawiqzujqcq oo
ustawowych zada6 Prezydenta Miasta wtoclawek istarosty wtoctawskiego okre:ilonycn w
ustawie o samorzqdzie powiatowym w zakresie porzqdku publicznego i bezpieczeistwa
obywateli na czterech posiedzeniach.
W dniu 25 marca 2015 r.:
l.PrzyiQto, Regulamin organizacyjny Komisji Bezpiecze6stwa i porzqdku dla Miasta
Wfoclawek na prawach powiatu i powiatu Wlociawskiego,,.
2'Przyieto Plan pracy Komisji Bezpiecze6stwa iporzqdku dla Miasta wloclawek na prawach
powiatu i Powiatu Wloctawskiego na 2015 rok.
3.PrzyiQto informaciq Komendanta Miejskiego policji we wloclawku o stanie
bezpieczedstwa i porzqdku publicznego na terenie Miasta wfoclawek i powiatu
wlociawskiego w 2or4 roku. Komisja zapoznala siq z informaciq dotyczqcq realizacji
,,Programu zapobiegania przestqpczogci oraz ochrony bezpieczeristwa obywateli iporzqdku

'publicznego dla Miasta wlociawek i powiatu wfoclawskiego na lata 2012 - 2015" oraz
gt6wnymi kierunkami dziafari Komendy Miejskiej policji we Wioclawku w 2015 roku.
4.PrzyiQto informaciQ Komendanta straiy Miejskiej we' wloclawku o realizacji zadan z

zakresu bezpieczeistwa iporzqdku publicznego na terenie Miasta wiociawek za 2014 rok.
Komisja zapoznala siq z informaciq dotyczqcq realizacji ,, programu zapobiegania
przestepczosci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli iporzqdku publicznego dla Mrasta
wloclawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2012 - 2or5" oraz z gf6wnymi kierunkami
dzialari Straiy Miejskiej we Wfoctawku w 2015 roku.
5. Przyiqto informaciq Komendanta Miejskiego pa6stwowej Straiy po2arnej we wloclawxu o
stanie bezpieczeristwa przeciwpoiarowego na terenie Miasta wloclawek i powiatu
wfoclawskiego w 2074 roku. Komisja zapoznala siq z informaciq dotyczqca realizacji
,,Programu zapobiegania przestqpczodci oraz ochrony bezpieczeristwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta wtoclawek i powiatu wfoctawskiego na lata 2012 - zo!s,' oraz z
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gl6wnymi kierunkami dzialari Komendy Miejskiej Paristwowej Stra2y Poiarnej we Wloclawku
w zut5 roKU-

W dniu 22 czerwca 2015 r.:
1. Przyjeto informacje Paristwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Wtoclawku o
stanie bezpieczefistwa sanitarno - epidemiologicznego na terenie Miasta Wtoclawek i

Powiatu Wloclawskiego w 2014 roku. Komisja zapoznala siq z informacjq dotyczqcq realizacji

,,Programu zapobiegania przestqpczo5ci oraz ochrony bezpieczefstwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wfoclawek i Powiatu Wtoclawskiego na lata
2OI2 - 2OL5" oraz z gl6wnymi kierunkami dziafari Powiatowej Stacji Sanitarno-
Epidemiologicznej we Wloclawku w 2015 roku.
2. Przyjqto informacjq Powiatowego Lekarza Weterynarii we Wloclawku o stanie
bezpieczeistwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie Miasta Wloctawek i Powiatu
Wloclawskiego w 2074 roku. Komisja zapoznaia siq z informacjE dotyczAcE realizacji
,,Programu zapobiegania przestQpczodci oraz ochrony bezpieczefistwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wloctawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2012 - 2015" oraz z

gf6wnymi kierunkami dzialad Inspekcji Weterynaryjnej - Powiatowego Inspektoratu
Weterynarii we Wloclawku w 2015 roku.
3. Przyjeto informacjq Miejskiego Inspektora Nadzoru Budowlanego we Wloclawku o stanie
bezpieczeistwa obiekt6w budowlanych na terenie Wioctawka w 2014 roku.
4. Przyjeto informacjq Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego we Wloclawku o
stanie bezpieczeristwa obiekt6w budowlanych na terenie powiatu wloclawskiego w 2014
roKu.

W dniu 7 paidziernika 2015 r.;
1. PrzyjQto informacjq Komendanta Miejskiego policji we Wloclawku o stanre
bezpiecze6stwa i porzqdku publicznego na terenie Miasta Wfoctawek i powiatu
Woctawskiego za I p6lrocze 2015 roku.
2' Przyiqto informaciq Komendanta Miejskiego pafistwowej straiy po2arnej we wloclawku o
stanie bezpieczefstwa przeciwpoiarowego na terenie Miasta wloclawek i powratu
Wloclawskiego za lp6trocze 2015 roku.
3' Przyieto informaciq Pafstwowego powiatowego Inspektora Sanitarnego we wloclawku o
stanie bezpiecze6stwa sanitarno - epidemiologicznego na terenie Miasta wloctawek i

Powiatu Wloclawskiego za I p6lrocze 2015 roku.
4. Przyjeto informacjq Powiatowego Lekarza Weterynarii we Wloclawku o stanie
bezpiecze6stwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie Miasta wtoclawek i powiatu
Wfocfawskiego za I p6lrocze 2015 roku.
5' Przyieto informaciq Komendanta stra2y Miejskiej we wloclawku o dzialalno5ci strazv
Miejskiej we Wtoclawku za I p6lrocze 2015 roku.
6. PrzystEpiono do opracowania zaloie6 do projektu, programu zapobiegania przestepczo(ci
oraz porzqdku publicznego i bezpieczefistwa obywateli dla Miasta wloclawek i powiatu
Wloclawskiego na lata 2016-2018.
W dniu 18 erudnia 2015 r.:
1. Dokonano analizy i pozytywnie zaopiniowano planowane zabezpieczenie $rodk6w
finansowych na realizaciq zadari z zakresu bezpieczeistwa i porzqdku publicznego przez
wydzial zarzqdzania Kryzysowego oraz stra2 Miejskq w bud2ecie Miasta wtoctawek na 2016
roK.
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2. Dokonano analizy i pozWywnie zaopiniowano planowane zabezpieczenie Srodk6w
finansowych przez Wydziat Zarzqdzania, Administracji i Bezpieczefistwa w bud2ecie Powiatu
Wloclawskiego na 2015 rok na realizacje zadai z zakresu bezpieczefstwa i porzQdku

publicznego.

3. Opracowano iprzyjeto projekt, Programu zapobiegania przestqpczoSci oraz porzqdku
publicznego i bezpieczeristwa obywateli dla Miasta Wioctawek i Powiatu Wiociawskiego na

lata 2016-2018.
4. Dokonano analizy projektu oraz przyjeto Plan Pracy Komisji Bezpieczedstwa i Porzqdku dla
Miasta Wfoclawek na prawach powiatu i Powiatu Wtoclawskiego na 2016 rok.
5. Dokonano analizy projektu oraz przyjqto ,,Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i

Prezydenta Miasta Wtoclawek z dzialalnoSci Komisji Bezpieczefstwa iPorzqdku dla Miasta
Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu Wlociawskiego za ZO\5 rok" .

Reafizacja zadart przez Komisje w 2015 roku wynikajqca z art. 38a ustawy o samorzqdzie
powiatowym w znacznym stopniu przyczynila siq do zachowania i utrwalenia, na

akceptowalnym przez lokalnq spotecznoSi poziomie bezpieczeistwa iporz4dku publicznego
oraz sprzyjata wsp6lpracy i wsp6ldzialaniu administracji samorzqdowej oraz miejskich i

powiatowych slu2b, inspekcji i straiy.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6ra po
rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia pozytywnie zaopiniowafa przedlo2one
Sprawozdanie. Opiniq w powyiszej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod niczqcy
Komisji radny Damian Chelminiak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad przedstawiony Sprawozdaniem.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie przedstawionego
Sprawozdania

w wvniku elosowania przeprowadzoneeo w obecnojci 1g radnvch, za 0rzViecrem
Sprawozdanie Starostv Wloclawskieso i Prezvdenta Miasta Wfoclawek z dzialalnosci Komisii
Bezpieczenstwa i Porzadku dla Miasta Wfoclawek na prawach oowiatu i powiatu

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gtosowania ww. Sprawozdanie zostalo przyjqte
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokolu.

Ad.5
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Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia ,,Programu zbpobiegania przestepczosci oraz
ochrony bezpieczefstwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek i
Powiatu Wloclawskiego na lata 2015 - 2018" w zakresie dotyczqcym Miasta Wfoclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonai tak2e Dyrektor Wydzialu Zarzqdzania Kryzysowego
Janusz Majerski informujqc, ie Ustawa z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorzqdzie powiatowym
oddaje do wyiqcznej wtaiciwoici Rady Miasta Wloctawek uchwalenie przygotowanego przez
KomisjQ Bezpieczeistwa i Porzqdku dla miasta Wlocfawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawskiego projektu ,,Programu zapobiegania przestqpczoSci oraz ochrony
bezpieczefstwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek i powiatu
Wtoctawskiego,, w zakresie dotyczEcym miasta Wfociawek W zwiazku z faktem, ie traci moc
,,Program zapobiegania przestqpczo6ci oraz ochrony bezpiecze6stwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wfoclawek i powiatu Wlociawskiego na lata 2012-2015,,, wlasciwym
jest podjecie uchwaly przez Radq Miasta Wloclawek w sprawie przyjqcia opracowanego
,,Programu zapobiegania przestqpczoici oraz ochrony bezpieczedstwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta wloclawek ipowiatu wtoclawskiego na lata 2016 - 201g,, w zakresie
dotyczqcym Miasta WloclaweK.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta:
opiniq o projekcie uchwaty przedstawif Radzie Miasta wiceprzewodn iczqcy Komisji
Porzqdku Prawnego iPublicznego radny Damian chelminiak informuiqc,2e po rozpatrzeniu
przedmiotowego zagadnienia Komisja pozwywnie zaopiniowala przedtoiony projekt
uchwaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw chmielewski poinformowal, ze otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaiy.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jarosiaw chmielewski poddal pod glosowanie przyiqcie przedstawionego projektu
uchwaly w sprawie uchwalenia ,,programu zapobiegania przestqpczosci oraz ochrony
bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta wioclawek i powiatu
Wloclawskiego na lata 2016 - 201g,,w zakresie dotyczqcym Miasta Wloclawek.

stwrerozono.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta, radny Jarosfaw chmielewski
poinformowal,2e w rezultacie dokonanego glosowania uchwafa zostala podiQta przez Raoq
Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad,7
Projekt uchwaty w sprawie wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanych z
wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i bagaiu
taksr5wkq na terenie miasta Wlocfawka.
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Informacji na temat proponowanego projektu uchwaly udzielila Dyrektor Wydzialu
Komunikacji Maria Kotwasiiska, wyjadniajqc, 2e zmiany w dotychczasowych regulacjach
prawnych oraz warunk6w prowadzenia dziatalnoici gospodarczej zwiqzanej z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b taks6wkq,
spowodowaly koniecznoid przygotowania projektu nowej uchwaly.
Na podstawie art. 15 ust. 5 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. Prawo przewozowe, rada
gminy mo2e wprowadzii przepisy porzEdkowe dotyczqce przewozu os6b i bagaiu
taks6wkami. Proponowane zmiany skierowane sq dla pasa2er6w, kt6rzy bqdq mogli
otrzymai petnq informacjQ o przepisach porzqdkowych obowiqzujqcych podczas

wykonywania transportu drogowego taks6wkq. Jednoczeinie niniejsza uchwata okreila
uprawnienia kierowcy taks6wki wobec pasa2era. Proponowana uchwala byla tak2e
konsultowana z przedstawicielami organizacji zrzeszajqcych miejscowych taks6wkarzy.
Przyjqcie przez Radq Miasta niniejszej uchwaty, pozwoli na dostosowanie przepis6w prawa
miejscowego do obowiqzujqcych uregulowai prawnych.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala zaproponowane zmiany. Opiniq
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Stanisiaw Wawrzonkoski zapytal o przebieg konsultacji z przedstawicielami
organizacji zrzeszajqcych miejscowych taks6wkarzy, na co wskazuje uzasadnienie oo
uchwaly. Czy przedstawione rozwiqzania nie budzily sprzeciwu.
Radny Rafal Sobolewski zapytal czy w toku konsultacji byly prowadzone rozmowy na temat
lokalizacji miejsc postojowych dla taks6wek.
Dvrektor Wvdziafu Komunikacii Maria Kotwasiriska odpowiadajqc na pytania radnych
wyjasnila,2e pomimo braku na obradach sesyjnych przedstawicieli srodowiska taks6wkarzy,
mo2e zapewnii, ie przed wypracowaniem ostatecznej wersji przedstawionego materiatu,
odbyfo siq spotkanie z przedstawiciela mi drodowiska, w kt6rym udziat wziqli wszyscy prezesl
korporacji, podczas spotkania caly tekst uchwaty zostai gruntownie przedyskutowany i

zaakceptowany, pomimo r6inic zdari w niekt6rych kwestiach, w kt6rych w du2ej mierze
dziala ustawa Prawo przewozowe, kt6ra reguluje sprawy wykonywania przewoz6w
taks6wkami jak i przewoz6w osobowych. Przedstawiona uchwala zostala wypracowana
wsp6lnie i zaakceptowana przez Srodowisko. o mo2liwoici uczestniczenia w obradacn
komisji jak r6wnie2 obradach dzisiejszej sesji, podczas kt6rej bqdq procedowane stosowne
uchwaly powiadomiono osoby zainteresowane. Natomiast odnoszQc siq do pytania w
sprawie lokalizacji miejsc postojowych Pani Dyrektor poinformowata, 2e wnioski jrodowiska
taks6wkarzy w tej sprawie kierowane byfy do Zarzqdu Drogi i tam byly rozstrzygane,
poniewai nie zawsze byly one zgodne z zasadami ruchu drogowego, natomiast lokalizacla
postoju taks6wek jest tematem otwartym ponadto tego typu zagadnienia sE rozpatrywane i
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opiniowane przez Komisje organizacji ruchu, kt6rej Pani Dyrektor jest przewodniczacq - na

bieiqco.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poddai pod glosowanie przyjqcie
projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanych z

wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i baga2u
taks6wkq na terenie miasta Wloclawka.
W wvniku giosowania przeprowadzonego w obecnodci 21 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gfos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch
s re,

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala podjqta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zat4cznik do protokofu.

Kontynuujqc obrady XVI sesji Rady Miasta Wtoclawek przewodniczqcy Rady Miasta raony
Jaroslaw Chmielewski poinformowaf,2e w chwili obecnej nastQpi powr6t do procedowania
nad punktem nr 3 porzqdku obrad, kt6ry dotyczy wyboru lawnik6w, poniewai ukodczyla
swojq pracQ komisja skrutacyjna.

Wobec powy2szego glos zabrala Przewodniczqca komtsji skrutacyjnej radna Katarzyna
Zarqbska, kt6ra odczytala protok6l sporzqdzony i podpisany przez czlonk6w komisji.

Protok6l komisii skrutacvinei
powotanei w trakcie XVI Sesii Radv Miasta Wtoctawek

w celu przeprowadzenia wvbor6w do:

1. Sqdu Okrqgowego we Wlocfawku,
2. Sqdu Okrqgowego - Wydzialu pracy iUbezpieczeri Spolecznych we Wloctawku.

Komisia w sktadzie:
Przewodniczqcy - Radna Katarzyna Zarqbska
czionkowie: - Radny Krzysztof Kowalski

- Radnv Dariusz Wesofowski

stwierdza, co nastqpuje:

1. w glosowaniu na stan 25 radnych udziat wziqlo:

a. Sqdu Okrqgowego we Wloclawku -24 radnych,
b. Sqdu Okrqgowego - Wydzialu pracy i Ubezpieczeri Spolecznych

we Wlocfawku - 24 radnych.

2' Listy kandydat6w do poszczeg6lnych sqd6w stanowiq odpowiednie zalqczniki do
niniejszego protokotu i tak:
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2) zalqcznik nr 1- lista kandydat6w do Sqdu Okrqgowego we Wfocfawku,
3) zalqcznik nr 2 - lista kandydat6w do Sqdu Okrqgowego - Wydziatu Pracy i

Ubezpiecze6 Spofecznych we Wloclawku.

3. Po otwarciu urny i obliczeniu kart do glosowania oddano nastepujqcA liczbQ kart do
glosowania na poszczeg6lne sqdy:

1) Sqd Okrqgowy we Wioctawku
- kart do gfosowania - 24,w tym:
- kart wa2nvch -24
- kart niewa2nych -0
- glos6w wa2nych -24
- gios6w niewainych -0

2) Sqd Okrqgowy - Wydziat Pracy i Ubezpieczeri Spotecznych we Wloclawku
- kart do glosowania 24, w tym:
- kart wa2nvch -24
- kart niewainych -0
- glos6w wainych -24
- gtos6w niewainych-0

4. Wykaz uzyskanych glos6w przez kandydat6w na i4wnik6w do poszczeg6lnych sqd6w
stanowi odDowiednio:

- zaiqcznik nr 3 -do Sqdu Okrggowego we Wloctawku,
- zalqcznik nr 4 -do Sqdu Okregowego - Wydziaiu pracy i Ubezpieczei Spolecznych.

5. Listy kandydat6w, kt6rzy uzyskali wymaganE liczbq glos6w, aby uzyskai mandat
lawnika stanowiq odpowiednio:
zalqcznik nr 5 -do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku,
zatqcznik nr 6 - do Sqdu Okrqgowego - Wydzialu pracy i Ubezpiecze6 Spolecznych

we Wtoclawku.

Nastepnie Przewodniczqca komisji skrutacyjnej radna Katarzyna Zarqbska odczytala liczoq
glos6w otrzymanych przez poszczeg6lnych kandydat6w na lawnik6w:

Zafqcznik Nr 1 do protokofu Komisji Skrutacyjnej

t. Ciborowska Alina
2. Dqbicka Anna
5. Durniat Barbara E12bieta

Hajnowska Krystyna
5. Kowalska Halina Maria
6. Langnerowicz Jan

Lewandowska Barbara
Lewandowska Beata
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9. Marciniak Jadwiga Teresa

10. Oborski Zbigniew
11. Orli6ska Ewa

72. Pawlowska Zofia Jadwiga

r.'. Stolcman Maria Jolanta
'J.4. Strzeiek-Helmin ia k Aniela
15. Smieszna Krystvna Maria
_to. W6jcik lwona

1. Gabryelczyk Agn ieszka

z. Kalinowski Wiktor Klaudiusz

3. Klosowska Lid ia Helena
4. Koziriski Zdzistaw Antoni

Zalqcznik Nr 2 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

Zalqcznik Nr 3 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

Zalqcznik Nr 4 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

1. Ciborowska Alina 20
2. Dqbicka Anna

3. Durniat Barbara El2bieta 20
A Hajnowska Krystyna 0

Kowalska Halina Maria 27
5. Langnerowicz Jan 7

Lewandowska Barba ra ZJ
8. Lewandowska Beata 0
9. Marciniak Jadwiga Teresa
10. Oborski Zbigniew 2t
11. Orli6ska Ewa ZJ
L2. Pawlowska Zofia Jadwiga 22
IJ. Stolcman Maria Jolanta 4
14. Strze2ek-Helm in iak Aniela 19

-L ). Smieszna Krystyna Maria
LO. W6jcik lwona 23
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1. Gabryelczvk Agn ieszka 18

2. Kalinowski Wiktor Klaud iusz 10

3. Klosowska Lidia Helena 15

4. Koziiiski Zdzistaw Antoni

Zalqcznik Nr 5 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

1. Ciborowska Alina

Durniat Barbara Elibieta
5. Kowalska Halina Maria
4. Langnerowicz Jan

5. Lewandowska Barbara

6. Marciniak Jadwiga Teresa

7. Oborski Zbigniew
at. Orliiska Ewa

9. Pawlowska Zofia Jadwiga
10. Strzeiek-Hef min ia k Aniela,
11. W6jcik lwona

Zafqcznik Nr 6 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

').. Gabryelczyk Agnieszka
2. Klosowska Lidia Helena

Po zakoriczonej prezentacji prac komisji skrutacyjnej, kt6rej dokonala przewodniczqcq radna
Katarzyna Zarqbska Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowaf, ii przystqpuje do glosowania nad projektem uchwaly.
A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta zapytat radnych, kto jest za przyjqciem projektu
uchwafy w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wfociawku na kadencjq oo
2016r. do 2019r., zgfoszonych w wyborach uzupetniajqcych w nastqpujacym skladzie do:
Sadu Okreeowego - Ciborowska Alina, Durniat Barbara El2bieta, Kowalska Halina Maria,
Langnerowicz Jan, Lewandowska Barbara, Marciniak Jadwiga Teresa, Oborski Zbigniew,
Orli6ska Ewa, Pawlowska Zofia Jadwiga, Strzeiek-Helmin iak Aniela, W6jcik lwona,
sadu okregowego - wvdzialu Pracv iUbezpieczefi Spolecznvch - Gabryelczyk Agnieszxa,
Klosowska Lid ia Helena.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 radnych za przyjgciem uchwaly w
zaproponowanym brzmieniu radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujacvch siq nie stwierdzono.

Po zakoriczonym procedowaniem nad ww. punktem porzqdku obrad, wobec braku
sprzeciwu ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
ogfosit 15 minutowa przerwe w obradach.

Przerwa w obradach XVI sesji Rady Miosta.

Wznowienie obrad XVI sesji Rady Miosta

Ad.8
Projekt uchwaty w sprawie dodatkowych oznaczefi taks6wek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Dyrektor Wydziatu Komunikacji Maria Kotwasi6ska,
informujqc, 2e zmiany w dotychczasowych regulacjach prawnych oraz warunk6w
prowadzenia dziatalno6ci gospodarczej zwiazanej z wykonywaniem krajowego transportu
drogowego w zakresie przewozu os6b taks6wkq, spowodowaly koniecznoji przygotowania
projektu nowej uchwaly. Na podstawie art. 15 ust.7 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r.
Prawo przewozowe, rada gminy mo2e wprowadzii obowiqzek stosowania dodatkowych
oznaczef idodatkowego wyposaienia technicznego w odniesieniu do taks6wek. Obecnie
obowiqzuje uchwala Rady Miejskiej Wtoclawka Nr XXVI/779/92, z dnia 25 wrzejnia 1992r. w
sprawie jednolitego oznakowania taks6wek osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy
Miasta Wloclawek. Nale2y dodai, ie od wej6cia w 2ycie w/w uchwaly, do chwili obecnel,
kilkakrotnie zmienity siq przepisy prawa regulujqce funkcjonowanie przedsiqbiorc6w
wykonujqcych krajowy transport drogowy w zakresie przewozu os6b taks6wkq (ustawa z
dnia 6 wrzeinia 2001r. o transporcie drogowym).
Projekt uchwafy w sprawie dodatkowych oznaczefi taks6wek, okre6la wymogi dotyczEce
oznaczei taks6wek we Wloclawku, wprowadzajqc jednoczejnie:
a) nowy wz6r emblematu z numerem bocznym oraz okre6la spos6b jego umieszczenia na
pojeidzie;
b) jednolity wz6r informacji o oplatach za przejazd.
Proponowana uchwala byla tak2e konsultowana z przedstawicielami organizacji

zrzeszajqcych miejscowych taks6wkarzy.
Przyjqcie przez Radq Miasta niniejszej uchwaly, pozwoli na dostosowanie przepis6w prawa
miejscowego do obowiqzujqcych uregulowafi prawnych.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwaly byf przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrzyla oraz jednomyslnie pozytywnie zaopiniowala zaproponowane
rozwiqzania. opiniQ przedstawif Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny Dariusz
Jaworski.



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski zapytal, z jakiego powodu wywofywana jest kolejna uchwaia
uchylajqca uchwalq w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek skoro obecnie
procedowana uchwaia w sprawie dodatkowych oznaczeri taks6wek zawiera wszystkie
niezbqdne dane, zatem czy jest to wlaiciwe rozwiqzanie.
Dvrektor Wvdzialu Komunikacii Maria Kotwasiriska wyjaSnita, 2e miala podobne watpliwoSci
w tej sprawie jak Pan radny, lecz po konsultacji prawnej okazato siq, 2e takie rozwiqzanie
musi byi zastosowane, poniewa2 uchwala poprzednia w tej sprawie byla uchwalona w roku
1992 iopublikowana wedlug og6lnie przyjQtych w6wczas zasad bez publikacji w dzienniku
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego stqd ze wzglqd6w proceduralnych i legislacyjnych
dotyczqcych publikacji naleialo zastosowai takie rozwiqzanie.
Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad
Przewodniczecy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddai pod gfosowanie przyjqcie
projektu uchwaly w sprawie dodatkowych oznaczefi taks6wek.
W wvniku qiosowania przeprowadzonego w obecnoSci 24 radnvch za podieciem uchwafv
opowiedzialo sie 23 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz l slosie wstrzvmuiacvm
sls
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostafa podjqta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokoiu.

Ad.9
Projekt uchwaly uchylajqcej uchwalQ w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek
osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta Wloclawka.

Jak wyjadnifa Dyrektor Wydzialu Komunikacji Maria Kotwasiriska, zmiany w
dotychczasowych regulacjach prawnych oraz warunk6w prowadzenia dziafalnoSci
gospodarczej zwiqzanej z wykonywaniem krajowego transportu drogowego w zakresie
przewozu os6b taks6wkq, spowodowaly koniecznoii przygotowania projektu nowej
uchwaly. Nowa uchwafa w sprawie dodatkowych oznaczefi taks6wek, okre6la wymogr
dotyczqce oznaczei taks6wek we Wfoclawku, wprowadzajqc jednocze6nie:
a) nowy wz6r emblematu z numerem bocznym oraz okreSla spos6b jego umieszczenia na
pojeidzie; b)jednolity wz6r informacji o oplatach za przejazd.
Wobec powyiszego racjonalnym iuzasadnionym jest wyeliminowanie z obrotu prawnego

uchwaly Nr XXVI/779/92 Rady Miejskiej Wloclawka z dnia 25 wrze(nia 1992 roku w sprawre
jednolitego oznakowania taks6wek osobowych zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta
Woctawka. Zgodnie z tre3ciq obowiqzujqcego w !992r.art.42 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o

samorzedzie terytorialnym, przepisy gminne oglaszalo sie przez rozplakatowanie
obwieszczed w miejscach publicznych lub w inny spos6b miejscowo przyjety, a takie
poprzez ogloszenie w lokalnej prasie. Uchwata Nr XXVI/179/92 Rady Miejskiej Wfoctawka
zostala ogloszona w spos6b miejscowo przyiety - poprzez ogloszenie na tablicy ogloszeri



Urzqdu Miejskiego we Wloclawku, ogloszenie w Gazecie Pomorskiej oraz rozplakatowanie

obwieszcze6. Podjqcie przez Radq Miasta Wloclawek nowej uchwaty regulujqcej dodatkowe

oznaczenie taks6wek na terenie miasta Wlociawek czyni'uzasadnionym podjqcie niniejszej

uchwaty.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Przedloiony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala zaproponowane zmiany. Opiniq
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku uwag, dyskusji i zapyta6 ze strony radnych na temat przedstawionego

zagadnienia PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod
glosowanie przyjqcie przedmiotowego projektu uchwaly uchylajqcej uchwatQ w sprawie
jednolitego oznakowania taks6wek osobowych za rejestrowanych na terenie Gminy Miasta
Wtoclawka.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego w obecnojci 20 radnvch, za przvieciem uchwatv

stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski
poinformowal,2e w rezultacie dokonanego gfosowania uchwala zostala podjqta przez Radq
Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia - zafqcznik do protokolu.

Ad. 10

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek
na 2016 r.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Skarbnik Miasta Janina Radzikowska, kt6ra
wyja6nila, 2e w toku wykonywania bud2etu zachodzi koniecznoii dokonania zmian
w budZecie w zwiqzku z otrzymanymi Srodkami oraz niezbqdnymi przeniesieniami na
wnioski dysponent6w budietu miasta. Wnioskuje siq o dokonanie nastqpujQcych zmian: -
zwiqkszenia dochod6w o lEczne kwotq 10.689 zl, stanowiqcych irodki z Funduszu
Prewencyjnego PZU SA z przeznaczeniem na: - zakup i montai monitoringu w Szkole
Podstawowej Nr 23 - 4.352 zl, - zakup urzqdzenia technicznego do monitoringu oraz sprzQtu
sportowego iksiq2ek, kt6re bqdq wykorzystywane do szkoleri z zakresu bezpieczeistwa i

ochrony zdrowia mtodzie2y w Zespole Szk6l Samochodowych - 5.357 zI - zakup kamer do
monitoringu dla Zespoiu Szk6l Muzycznych - 980 zt. Zwiqkszenia dochod6w o kwotq 6.752 zl
z przeznaczeniem na realizacjq programu Erasmus+ przez Szkotq Podstawowq Nr 20 w
ramach Akcji 1 ,,Mobilnoii edukacyjna".
Proponuje siq zmniejszenie irodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa ulicy Teligi" o kwote
350.00021. Planowana wartoSd wydatk6w na tym zadaniu po zmianach w bie2qcym roku
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wynosi 350.000 zl. Zadanie realizowane bqdzie w roku 2017. Proponuje siq dokonanie
zwiqkszenia wydatk6w w dz. 710 rozdz. 7IO35 - Cmentarze o kwotq 66.263 zf celem
wlaiciwej klasyfikacji wydatk6w na bie2qce utrzymanie cmentarzy komunalnych. W zwiazku

z powy2szym zmniejsza siq wydatki bieiqce w dz. 7OO w rozdz. 70095 - Pozostala

dzialalno6i, bqdqce w dyspozycji Administracji Zasob6w Komunalnych. Wnioskuje siq o
dokonanie nastqpujqcych zmian: w zwiqzku z otrzymanymi przez plac6wki oiwiatowe
Srodkami z Funduszu Prewencyjnego PZU Zvcie SA. w lqcznej kwocie 10.689 zl wnioskuje sig

o dokonanie zwiqkszenia wydatk6w w rozdz.: - Szkoly podstawowe z przeznaczeniem na

zakup i monta2 monitoringu w Szkole Podstawowej Nr 23 - 4.352 zl, - Szkoty zawodowe z

przeznaczeniem na zakup urzadzenia technicznego do monitoringu oraz sprzqtu sportowego
i ksiqiek, kt6re bqdE wykorzystywane do szkoleri z zakresu bezpieczefstwa i ochrony
zdrowia mlodzie2y wZespole Szk6l Samochodowych - 5.357 zl, - Szkoly artystyczne z

przeznaczeniem na zakup kamer do monitoringu dla Zespolu Szk6f Muzycznych - 980 zi.

Zwiqkszenia wydatk6w o kwote 6.752 zt z przeznaczeniem na realizacjq programu Erasmus+
realizowanego przez Szkolq PodstawowE Nr 20 w ramach Akcji l,,MobilnoSd edukacyjna",
zadanie realizowane bqdzie po pozytywnej weryfikacji wniosku.
Zwiqkszenia wydatk6w w dz.- Swietlice szkolne o kwotq 1.352 zt celem zabezpieczenia
Srodk6w na wyptatq dodatkowego wynagrodzenia rocznego. Ww. kwote proponuje siq
przenie6i z rozdz. - Gimnazja.
Zwiqkszenia planowanych 5rodk6w na zadaniu ,,Przebudowa Szkoly Podstawowej Nr 20
wymiana instalacji elektrycznej wraz z instalacjq niskdprqdowq" o kwotq 500.000 zf.
Planowana wartoSd wydatk6w na tym zadaniu w biei4cym roku po zmianach wynosi
1.250.000 zl. Calkowita warto6i zadania wynosi 2.100.000 zf. Powodem zmian jest

koniecznoii zapewnienia 6rodk6w na zakres prac w roku bieiqcym.
Powyisze zwiqkszenie pochodzi z:

przeniesienia Srodk6w w kwocie 300.000 zl z zadania pn.,,Zabezpieczenie obiektu Zespofu
Szk6f Technicznych przed wodq gruntowq i wilgociq". Planowana wartoSi wydatk6w na tym
zadaniu w bie2qcym roku po zmianach wynosi 450.000 zl. Wartosi zadania og6tem po
zmianach wynosi 700.000 zl. Powodem zmian sq uzyskane oszczqdno5ci przetargowe.
z zadania ,,Program doposaienia szk6f iplac6wek w nowoczesny sprzqt informatyczny"
w kwocie 200.000 zl. Wydatek na powy2szy program zabezpieczony jest w wydatkach
bie2qcych.
Zwiqkszenia Srodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa boiska wielofun kcyjnego przy Szkole
Podstawowej nr 2" o kwotq 350.000 zl. Planowana wartoii wydatk6w na tym zadaniu
w bieiqcym roku po zmianach wynosi 390.000 zi. Powodem zmian jest wszczqcie
postqpowania przetargowego.
Wprowadzenie nowego zadania pn. ,,Modernizacja budynku Liceum Marii Konopnickiej"
na kwotq 170.000 zt w celu wykonania niezbqdnych rob6t, kt6re nie byty przewidziane
w Specyfikacji lstotnych Warunk6w Zam6wienia. Powy2sze zwiqkszenie proponuje siq
pokrye z wydatk6w bieiqcych.
Proponuje siq dokonanie zmiany planu wydatk6w przeznaczonych na dotacjq dla Zakfadu
Aktywnosci Zawodowej w kwocie 92.722 zl z dotacji podmiotowej na dotacjQ przedmiotowq.
Tgodnie z obowiqzujqcymi przepisami dotacjq podmiotowq zaktad budietowy mo2e
otrzymai jedynie w zakresie okreSlonym w odrqbnych ustawach. W tym przypadku nie
moina wskazai przepisu stanowiecego podstawq do przekazywania dotacji podmiotowej,
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stEd powyisza zmiana. Dotacja przedmiotowa udzielana bqdzie na dofinansowanie
utrzymania 1 osoby n iepelnosprawnej zatrudnionej w Zaktadzie AktywnoSci Zawodowej.
Jednocze6nie w zal4czniku Nr 11 wykreSla siq Zaklad AktywnoSci Zawodowej, a w czg6ci

,,Zaklady budietowe, wydzielone rachunki dochod6w oSwiatowych jednostek bud2etowych"
w d2.853 - Pozostate zadania w zakresie polityki spolecznej, wykre6la siq plan przychodow i

koszt6w Zaktadu Aktywnoici Zawodowej. Plan finansowy tego zakladu zostanie
wprowadzony do bud2etu z chwilQ rozpoczqcia dziatalno6ci, kt6re przewiduje siQ od 1

wrze(nia. Zalqcznik Nr 11 po zmianach stanowi zalqcznik Nr 5 do niniejszej uchwaly.
Proponuje siq zwiqkszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa boiska wielofunkcyjnego
w Zespole Szk6l Samochodowych" o kwotq 30.000 zl. Planowana warto6d wydatk6w na tym
zadaniu w bieiqcym roku po zmianach wynosi 457.000 zi. Wartoii zadania og6lem wynosi
657.000 zl. Tmiana pozwoli na zawarcie um6w na prace niezbqdne do wykonania
powyzszego zadania. Zwiqkszenie warto6ci powy2szego zadania zabezpiecza siq

zmniejszeniem Srodk6w na zadaniu pn.,,Rozbudowa wielofun kcyjnego boiska sportowego i

placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 14" o powy2sza kwotQ.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaiy byl przedmiotem obrad Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta, kt6ra
po dokonaniu jego analizy pozytywnie zaopiniowala wprowadzone zmiany. W imieniu
komisji opiniq w powy2szej sprawie przedstawila radnym Przewodniczqca Komisji Bud2etu,
Rozwoju iPromocji Miasta radna Olga Krut-Horonziak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzil, ie zaproponowane zmiany nie sq znaczqce a

przesuniqcia zadai pomiqdzy poszczeg6lnymi tytulami nie budzq zastrzeie6, niemniej
jednak Pan radny zapytal, z jakich powod6w proponuje siQ zmniejszenie 6rodk6w na zadaniu

,,Budowa ulicy Teligii" o kwotq 350.000 zt. tym bardziej, ie uchwaleniu tego zadania w
budiecie na rok bieiAcy towarzyszyly kontrowersje w516d radnych. Czy zatem takie dzialanie
oznacza zmniejszenie wartoici zadania budietu roku 2016 i jego kontynuacjq w roku
nastQpnym/ co oznacza, 2e tak niewielka inwestycja bqdzie realizowana przez okres 2 lat.
Ponadto Pan radny zwr6cit uwagq, aby zapisy w dokumentach zawierajqcych zmiany
uchwalone przez Radq Miasta docieraty do wszystkich kom6rek i byly aktualne gdyi jak sie
okazuje np. w przyjqtym w dniu dzisiejszym Programie gospodarki niskoemisyjnej widnieje
zapis o kontynuacji budowy Al. Kr6lowej Jadwigi - pierwszy odcinek od ul. Kruszyriskiej do
ul. Kaliskiej. Tym czasem podczas przyjqcia uchwaty budietowej na rok 2016 wraz z

autopoprawka zmieniona zostala kolejnoSi realizacji aadania - uznano, 2e pierwszym
etapem tej inwestycji bedzie ostatni odcinek tj. od ul. Toruriskiej do ul. Wienieckiej. A zatem
Pan radny zaapelowal o dolo2enie wszelkiej starannoici, 2eby zmiany, jakich dokonuje Rada
Miasta byty aktualizowane i zgodne ze stanem faktycznym.
Skarbnik Miasta Janina Radzikowska wyjaSnifa,2e ww. zadanie nie bqdzie realizowane w
roku bie2qcym ze irodk6w wlasnych jak r6wniei ze Srodk6w zewnqtrznych. Zostanie
przesuniete do realizacji na rok 2017. Natomiast w przypadku kwestii dotyczacej AL.
Kr6lowej Jadwigi jak poinformowala Pani Skarbnik wnioski wyplywajq z wydziai6w w
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poruszanym przypadku wystEpilo ewidentne niedopatrzenie, poniewaz autorem Programu

gospodarki niskoemisyjnej nie byf pracownik urzqdu. Bftdem wydzialu jest, to,2e autor
projektu nie zostal powiadomiony o zmianach, jakie wprowadzone zostaiy w uchwale

budietowe.j.

Wobec braku innych zgloszeri do zabrania glosu Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,

2e zamyka dyskusjq w tym punkcie obrad.
Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie

przyjecie przedmiotowego projektu uchwafy zmieniajqcej uchwate w sprawie uchwalenia
budietu miasta Wiociawek na 2016 r.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za przvieciem
procedowanei uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv5lnie. Gfos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostata podjQta przez Radq

Miasta Wloclawek w zaproponowanym brzmieniu

Uchwala - zatqcznik do protokoiu.

Ad. 11

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie udhwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2016-2028.

Jak wyja5nila Skarbnik Miasta Janina Radzikowska w zalqcznikach do Uchwaly Nr
XIV /777 lz1t9 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 grudnia 2015 roku, wprowadza siq
nastqpujqce zmiany: urealniono plan wielko6ci bud2etowych wynikajqcych z zarzqdzei i

uchwaly zmieniajqcych uchwaiQ w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2016
rok. Wprowadzono projekt ERASMUS+ ,,Mobilnoii edukacyjna" planowany do realizacji
przez Szkolq Podstawowq nr 20, limit zobowiqzah 12.752 zl, w tym: 2016 rok- kwota 6.752
zl, 2077 rok - kwota 6.000 zl. Zadanie bqdzie realizowane po pozytywnej weryfikacji
wniosku. Wprowadzono zadanie pn. "Rozw6j Bazy Sportowej na terenie Wfocfawka".
W ramach zadania planuje siq wykonanie nastqpujqcych rob6t: budowq boiska
wielofun kcyjnego w Zespole Szk6l Samochodowych, budowq boiska wielofunkcyjnego przy
ul. Sarniej, budowq boiska wielofu n kcyjnego przy Szkole Podstawowej nr 23, lata realizacji
2Ot7 -2019,limit zobowiezai 1.700.000 zf, wtym: 2OI7 rok- kwota 500.000 zl, 2018 rok-
kwota 600.000 zl, 2019 rok - kwota 600.000 zl. Zwiqkszono limit zobowi4zari na zadaniu pn.
"Przebudowa Szkoly Podstawowej nr 20 - wymiana instalacji elektrycznej wraz z instalacjq
niskoprqdowq" o kwote 500.000 zl, lata realizacji 2OI4-2OL6,limit zobowiqza6 2.100.000 zl
celem wszczqcia postQpowania przetargowego. Zmniejsaono limit zobowiqzafi na zadaniu
pn. ,,Zabezpieczenie obiektu Zespolu Szk6t Technicznych przed wodq gruntowE i wilgociq" o
kwote 300.000 zt, limit zobowiqzari po zmianach wynosi 700.000 zl. Zmniejszono limit
zobowiqzari na zadaniu pn.,,Rozbudowa wielofun kcyjnego boiska sportowego i placu zabaw
przy Szkole Podstawowej nr 14" o kwote 30.000 zl. Limit zobowiEzari po zmianach wynosi
1.220.000 zl. Ponadto wprowadzono zmiany w zakresie wielkoici naklad6w na
przedsiqwziecia wynikajqce ze zmian dokonanych w budzecie miasta,
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. W imieniu komisji opiniq w powy2szej sprawie przedstawila radnym

PrzewodniczAca Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta radna Olga Krut-Horonziak.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.

Wobec braku zgloszei do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod giosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia

Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2016-2028.

w wvniku glosowania orzeorowadzonego w obecno5ci 23 radnvch za przvieciem ww.
proiektu uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. Glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai, 2e w
wyniku dokonanego glosowania uchwata zostala podjeta przez RadQ Miasta Wtocfawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zaiqcznik do protokolu.

Ad. 11
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomoici budynk6w lub ich czQici, poloionych na terenie Gminy Miasto Wloclawek
w granicach wyznaczonych przez Plac WolnoSci, ul, ZduriskE, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w
Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszafka Pilsudskiego, ul. Piwnq, ul. Prymasa

Wyszyriskiego, ul. Brzeskq do Placu Wolnoici, w kt6rych wykonano remont cafej elewacji
albo ograniczono emisje dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku do miejskiej
sieci cieplowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne, gazowe

lub olejowe.

Jak poinformowala Skarbnik Miasta Janina Radzikowska proponowana zmiana uchwafy Nr
XXXV /82/2013 Rady Miasta Wloclawek z dnia 26 sierpnia 2013 r. w sprawie zwolnienia od
podatku od nieruchomo6ci budynk6w lub ich czqici, poloionych na terenie Gminy Miasto
Wloclawek w granicach wyznaczonych przez Plac Wolnoici, ul. Zdudskq, Zielony Rynek, ul.

Zwiqzk6w Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszatka Pilsudskiego, ul. Piwnq, ul.

Prymasa Wyszyriskiego, ul. Brzeskq do Placu Wolno(ci, w kt6rych wykonano remont cafej

elewacji albo ograniczono emisjq dwutlenku wqgla poprzez: przytqczenie budynku do
miejskiej sieci cieplowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne,
gazowe lub olejowe, uwzglqdnia jedynie formalne warunki udzielania pomocy de minimis
okre6lone w nowym rozporzqdzeniu Komisji (UE) z dnia 18 grudnia 2013 r. w sprawie
stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de
minimis, natomiast podstawowe zasady udzielania przedmiotowego zwolnienia od podatku
od nieruchomoSci nie ulegajq zmianie. Projekt niniejszej uchwaiy, jako przewidujqcy
udziefanie pomocy de minimis, na podstawie art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o
postepowaniu w sprawach dotyczqcych pomocy publicznej podlega zgfoszeniu Prezesowi



Urzqdu Ochrony Konkurencji i Konsument6w, kt6ry w terminie 14 dni mo2e przedstawii

zastrzeienia dotyczQce przejrzystoSci zasad udzielania pomocy. Zmiana przedmiotowej

uchwaly, kt6ra sprawi,2e nabycie prawa do pomocy de minimis w formie zwolnienia od

podatku od nieruchomo5ci, bqdzie mo2liwe na dotychczasowych zasadach do dnia 31

grudnia 2020 r.

Opinie Komisii stalvch RadV Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisji Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. W imieniu komisji opiniq w powy2szej sprawie przedstawita radnym

Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta radna Olga Krut-Horonziak.

Ponadto projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, kt6rej pozytywna opiniq przedstawil radnym Przewodniczqcy komisji radny
Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowane.j uchwaty.

W dvskusii udzial wzieli:
Radna Olsa Krut-Horonziak poinformowala, ie podczas obrad Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta w wyniku dyskusji, zostala skierowana proSba do Skarbnika Miasta Janiny
Radzikowskiej o informacjq dodatkowq dotyczqcq zwolniei od podatku od nieruchomoici
przyznanych od roku 2013 w zakresie os6b i nieruchomosci, kt6rych dotyczyty zwolnienia. W
dniu dzisiejszym takie dane zostaty dostarczone. Z przedstawionego materialu wynika, 2e
przyznane zostalo od miesiqca stycznia 2015 roku jedno zwolnienie dotyczqce
nieruchomoSci Pl. Wolnoici 13, do kwoty 18.212.00 zl. z przeznaczeniem na remont elewacji
Panu Jarostawowi Bisiorowskiemu. Ponadto prowadzone sq aktualnie 3 postqpowania,
wnioski zloione zostaly przez: PaniE Mariq Koperskq dla nieruchomoici przy ul. Stod6lnej 59
na remont elewacji, Pana Piotra Sikorq pefnomocnika wsp6lwla6cicieli nieruchomoSci przy
Pl. Wolnoici 11 r6wnie2 na przeprowadzenie remontu elewacji oraz Paniq Aleksandrq
Ruteckq dla nieruchomo6ci przy ul. Kr6lewieckiej 21 w sprawie zmiany ogrzewania.

Z uwagi na brak innych zgioszerrr do dyskusji nad przedstawionym zagadnieniem,
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poddat pod gtosowanie przyjqcie
projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatQ w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomoici
budynk6w lub ich czqSci, pofozonych na terenie Gminy Miasto Wtoclawek w granicach
wyznaczonych przez Plac Wolnodci, ul. Zduiskq, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w Zawodowych,
ul. Bechiego, Bulwary Marszatka Pilsudskiego, ul. Piwng, ul. Prymasa Wyszyriskiego, ul.
Brzeskq do Placu Wolno5ci, w kt6rych wykonano remont calej elewacji albo ograniczono
emisjq dwutlenku wqgla poprzez: przylqczenie budynku do miejskiej sieci cieplowniczej lub
zmiane ogrzewania wqglowego na ogrzewanie elektryczne, gazowe lub olejowe.

W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnojci 21 radnvch za podieciem uchwatv
radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
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W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwata zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad. 13
Projekt uchwaly w sprawie utworzenia Zespofu Szkolno - Przedszkolnego nr 1we
Wfoclawku, ul. Galczyfskiego 9 i nadania statutu.

Projekt uchwaly zaprezentowany zostaf przez Dyrektora Wydzialu Edukacji i Rozwoju
Spotecznego Agnieszkq Bialopiotrowicz, kt6ra wyjadniala, ie zgodnie z art. 62 ust. 1 ustawy z

dnia 7 wrzeinia 1991r. o systemie o(wiaty organ prowadzqcy szkoly r6inych typ6w mo2e
polqczyd je w zesp6t. Gmina Miasto Wloclawek jest jednym z niewielu samorzqd6w w
Polsce, w kt6rym nie funkcjonujq zespoly szkolno- przedszkolne. W zwiqzku z tym planuje sie

z dniem l wrze6nia 2016r. utworzyi Zesp6t Szkolno - Przedszkolny nr 1we Wloclawku z

polqczenia Szkoiy Podstawowej nr 20 z Przedszkolem Publicznym nr 6. Polqczenie tych
dw6ch plac6wek i powierzenie kierownictwa jednej osobie stworzy nowe perspektywy dla
podejmowanej przez plac6wke dziatalnoSci edukacyjnej, podniesie, jako6d uslug
edukacyjnych, usprawni koordynacjq zadafi w zakresie racjonalnego zarzqdzania, a takie nie
zakt6ci realizacji programu dydaktyczno-wychowawczo-opieku iczego iadnej z plac6wek. Z

perspektywy dzieci i uczni6w zajecia odbywai sie bqdq jak dotychczas, w tych samych
miejscach oraz na znanych iakceptowanych warunkach. W zwiqzku z podwyiszeniem wieku
obowiqzku szkolnego jest realne zagro2enie mniejszq liczbq klas I w Szkole Podstawowej nr
20. W6wczas moina utworzyi wiqcej oddziaf6w ,,0" w Szkole Podstawowej nr 20 i

Przedszkolu Publicznym nr 6. Pofqczenie tych dw6ch plac6wek w Zesp6l Szkolno -
Przedszkolny pozwoli nauczycielom klas l-lll pracowai nadal w jednej plac6wce, poniewa2
mogq zostai ,,bezbole6nie" przesuniqci do Przedszkola. Realizacja powyiszego zadania w
formie zespolu bqdzie bardziej ekonomiczna ni2 ma to miejsce w przypadku plac6wek
samodzielnych ze wzglqdu na mo2liwoid dokonywania wsp6lnych zakup6w pomocy
dydaktycznych, Srodk6w czysto(ci, realizacji okreSlonych prac zleconych itp. Funkcjonowanie
w ramach zespotu przedszkola iszkoly podstawowej zapewni tak2e iagodne przejjcie od
metodyki przedszkolnej do szkolnej, lepszq diagnozq dojrzafoici dziecka, dostqp do
specjalist6w wspierajqcych indywidualne potrzeby i rozw6j dzieci. Przy tworzeniu zespot6w
nie wyznacza siq obwod6w, jako takich, gdy2 ich zasiqg terytorialny wynika wprost z

zasiqg6w terytorialnych obwod6w szk6l wchodzqcych w sklad zespoi6w. Natomiast dla
przedszkoli nie wyznacza siq obwod6w.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra przychylila siq do
zaproponowanych zmian. Pozytywna opinie w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta
Przewodniczqca Komisji Edukacji radna Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:



Radnv Dariusz Jaworski stwierdzif, 2e z uzasadnienia uchwaly wynika, ii na terenie naszej
gminy nie ma jeszcze takiego podmiotu i bylby to pierwszy zesp6i. Naleiy rozumiei,2e
gl6wnq motywacje utworzenia takiego zespolu jest mniejsza liczba dzieci, co wiq2e siq z

utratq pracy przez nauczycieli. Czy zatem istnieje zagroienie utraty pracy wsr6d nauczycieli
takie w innych plac6wkach oswiatowych czy te2 sytuacja dotyczy wylqcznie SP. 20.
Dvrektor Wvdzialu Edukacii i Rozwoiu Sooieczneso Asnieszke Bialopiotrowicz wyjaSnila,2e
byfa przeprowadzona ankieta wir6d wszystkich rodzic6w, dotyczyla ona zar6wno
przedszkoli jak i szk6l, w kaidej ze szk6l istnieje prawdopodobieristwo utraty pracy,
powstanie Zespolu Szkolno-Przedszkolnego nr 1ma za zadanie zainicjowanie powstawania
tego typu plac6wek. Po dokonaniu analizy w plac6wkach, kt6rych organem prowadzqcym
jest Gmina Miasto Wloclawek zagro2onych utrata pracy bqdzie 20 nauczycieli, wyb6r szkoly
zale2y od rodzic6w, kt6rzy majq prawo do zmiany decyzji pomimo deklaracji zawartej w
ankiecie. Wyb6r SP 20 zostat dokonany ze wzglqd6w organizacyjnych gdyi latwiej jest
kierowai plac6wkq, w kt6rej wszystkie jej podmioty znajdujq siq w jednym budynku. W
przypadku Zespotu Szkolno-Przedszkolnego Nr 1 - SP nr 20 oraz Przedszkole Nr 6 znajdujq
siQ w jednym budynku, poniewa2 przedszkole zajmuje jedno skrzydlo budynku i w zwiqzku z

tym zarzAdzanie tak zorganizowanq plac6wkq jest ulatwione.

Z uwagi na brak innych zgtoszeri do zabrania glosu w dyskusji nad przedstawionym
zagadnieniem, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie utworzenia Zespofu Szkolno -
Przedszkolnego nr 1we Wfoctawku, ul. Galczyfskiego 9 i nadania statutu.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnojci 22 radnvch za przvieciem uchwarv
opowiedzialo sie 14 radnvch, przv l slosie przeciwnvm oraz 7 slosach wstrzvmuiacvch sie.
W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwata zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu

Ad. 14
Projekt uchwaly w sprawie zaloienia Gimnazjum z Oddzialami przysposabiajqcymi do
Pracy we Wloclawku, ul, Nowomiejska 25 oraz wlqczenia do Zespofu Szk6l Budowalnych
we Wfoclawku, ul. Nowomiejska 25.

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonafa Dyrektor wydzial Edukacji i
Rozwoju spolecznego Agnieszka Biafopiotrowicz informuiqc, 2e funkcjonowanie gimnazj6w
z oddzialami przysposabiajqcych do pracy jest usankcjonowane w artykule 2 pkt.2 lit b
ustawy z dnia 7 wrzeinia 1991r. o systemie oswiaty. ponadto rozporzqdzenie MEN z dnia 21
maja 2001r. w sprawie ramowych statut6w publicznego przedszkola oraz publicznych szk6l
w zatqczniku nr 3 - Ramowy Statut Publicznego Gimnazjum w S 8 ust. 1 okrejla warunki
tworzenia oddzial6w przysposabiaiqcych do pracy. szkola ta przeznaczona jest dla uczni6w,
kt6rzy po rocznym uczqszczaniu do gimnazjum i ukoriczeniu 15 roku iycia nie rokulq
ukoriczenia gimnazjum w normalnym trybie. wychodzqc naprzeciw miodzieiy nierokuiqcej
ukoiczenia gimnazjum w cyklu trzyletnim biorqc pod uwagq likwidaciq Gimnazjum nr 9 we
Woclawku, w kt6rym funkcjonowaiy oddziaty przysposabiajqce do pracy zasadnym lesr
utworzenie Gimnazjum z oddziafami przysposabiaiacymi do pracy w innej plac6wce. w



szkole z oddzialami przysposabiajqcymi do pracy uczniowie poza zdobyciem wiedzy z

przedmiot6w og6lnoksztalcEcych majE mo2liwo6i wyboru zawodu, w kt6rym chcieliby siq

ksztalcii zgodnie ze swoimi zainteresowa nia mi, aby w przyszlojci zaistniei na rynku pracy.

Ponadto Gimnazjum z oddziatami przysposabiajEcymi do pracy stworzy moiliwoSa
utworzenia szkoty bezpiecznej, a ka2dy uczeri postrzegany bqdzie indywidualnie w oparciu o
szeroko rozwiniqtq opiekq psychologiczno-pedagogicznQ.

Nab6r do szkoly prowadzony bqdzie przez caly rok, co umo2liwi uczniom maj4cym trudno6ci
w nauce ukoiczenie szkoty zgodnie z indywidualnymi mo2liwo5ciami. Zgodnie z art. 62 ust. 5

ustawy z dnia 7 wrzeinia 1991 r. o systemie o3wiaty organ prowadzqcy zesp6l szk6l lub
plac6wek albo szk6t i plac6wek mo2e wiqczyi do zespolu niekt6re szkoty lub plac6wki,
wyfqczyi z zespolu inne szkoly lub plac6wki, a takZe moze rozwiqzai zesp6l. Zamiar
wlqczenia Gimnazjum z Oddzialami Przyspasabiajqcymi do Pracy do Zespoiu Budowlanych
we Wloctawku stanowi kolejny etap racjonalizacji sieci szk6l iplac6wek oiwiatowych na

terenie Gminy Miasta Wloctawek. tEczenie szk6l w zespoly ma gl6wnie uzasadnienie
ekonomiczne. Chodzi przede wszystkim o obni2enie koszt6w o96lnego zarzqdu
(ad m in istrowan ia) poszczeg6lnymi szkolami wchodzqcymi w sklad zespolu. Ponadto w grq
wchodzq tak2e racje merytoryczne - latwiejsze staje siq zapewnienie mo2liwosci korzystania
z bazy dydaktycznej, jakq szkoly publiczne musza posiadai i udostqpniai, a takie
zatrudnianie kadry pedagogicznej, kt6rq latwiej jest przenosii miqdzy jednostkami lub
polecai uzupelnienie wymiaru zajqi w jednej szkole zajqciami w innej. Po wiqczeniu
gimnazjum do struktury zespoiu, nastqpi jednoosobowe zarzadzanie obiektem przy
wsp6lnej administracji iobsiudze. Stosownie do art. 62. ust.2 ustawy o systemie oSwiaty
dyrektor zespotu bqdzie jednoczeSnie dyrektorem szk6l wchodzqcych w jego skiad. Dlatego
teZ praca zespofu zarzqdzana bqdzie w spos6b umo2liwiajqcy racjonalne wykorzystanie bazy
lokalowej, dydaktycznej i kadrowej. Gmina Miasto Wloclawek jest organem prowadzqcym
zar6wno dla gimnazj6w, jak iszk6l ponadgimnazjalnych. Wlqczenie Gimnazjum z Oddziatami
Przysposabiajqcymi do Pracy utworzonego w budynku Zespofu Szk6l Eudowlanych we
Wloclawku jest procesem naturalnym - w jednym budynku, pod jednym kierownictwem
bqdzie funkcjonowaf zesp6l plac6wek oSwiatowych. Potqczenie w zesp6t gimnazjum i szkoty
ponadgimnazjalnej sprzyjajq wymogi podstawy programowej, wedlug, kt6rej czas nauki w
gimnazjum i szkole ponadgimnazjalnej traktowany jest, jako sp6jny programowo. Wazny jest
r6wniei fakt, ie w spos6b naturalny w ramach tego samego zespofu nauczycieli oraz tych
samych zespol6w przedmiotowych moie nastQpowai wymiana informacji o trejciach
ksztaicenia i umiejqtnoiciach wymaganych od ucznia na zakorlczenie cyklu edukacyjnego.
lstnieje r6wniei mo2liwoii monitorowania rozwoju psychofizycznego ucznia oraz jego
umiejetnosci i kompetencji. Zesp6l Szk6t Budowlanych we Wtoctawku dysponuje
odpowiednim zapleczem lokalowym itechnicznym pozwalajqcym w prawidlowy spos6b
realizowad proces dydaktyczny uczni6w Gimnazjum z Oddziafami Przysposabiajqcym i do
Pracy. Wtqczenie Gimnazjum z Oddzialami Przysposabiajqcymi do Pracy w sklad Zespolu
Szk6l Budowlanych we Wloctawku umoiliwi sprawniejsze i efektywniejsze zarzqdzanie
plac6wkami. Ponadto dyrektor Zespoiu bgdzie mial. lepszq moiliwoii prowadzenia
dfugofalowej polityki kadrowej. NastEpi racjonalizacja zatrudnienia zwiqzana z redukcjQ
niepelnych etat6w pedagogicznych, kt6re wciai sa przyczyna obniiania 6redniego
wynagrodzenia nauczycieli na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego,
o kt6rym mowa w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela. Za wlqczeniem Gimnazjum
w struktury Zespofu Szk6l Budowlanych przemawiajq r6wniei wzglqdy ekonomiczne. Wciqi



malejaca liczba uczni6w w szkofach wymaga podejmowania przez wtadze samorzqdowe

decyzji majqcych na celu zminimalizowanie koszt6w ponoszonych na oswiate. Nii
demograficzny regularnie obniia Srodki przekazywane z bud2etu pafistwa na

funkcjonowania oswiaty. Polqczenie w/w szk6f moie znaczqco wptynqi na wiqkszq ilo(6

absolwent6w gimnazjum chcqcych kontynuowai naukq w technikum czy zasadniczej szkole

zawodowej. W zwiqzku z powyiszym, bqdzie to mialo wpiyw na wysoko6i przekazywanych

6rodk6w finansowych w ramach subwencji oSwiatowej, w my6l zasady -,,pieniqdz idzie za

uczniem". Naleiy podkre6lid, ie wlqczenie Gimnazjum do Zespolu nie zmniejszy

bezpieczeistwa uczni6w oraz nie wplynie negatywnie na warunki realizacji dzialalnoici
wychowawczej, dydaktycznej i opiekuriczej. Polqczenie szk6l pozwoli na zwiqkszenie

integracji Srodowiska nauczycieli, uczni6w irodzic6w oraz pozwoli na uzyskanie poczucia

jednoici iodpowiedzialnoici za uczni6w iszkofq. Wobec powyiszego podjQcie uchwaty w

sprawie zafo2enia Gimnazjum z Oddzialami Przysposabiajqcym i do Pracy iwtqczenia do

Zespoiu Szk6l Budowlanych we Wtoclawku jest w pelni zasadne.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra przychyliia siq do

zaproponowanych rozwiqzai. Pozytywnq opiniQ w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

Przewodniczqca Komisji Edukacji radna Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowaf, ie otwiera

dyskusjq nad pro.jektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv Stanistaw Wawrzonkoski stwierdzil, 2e procedowanej wcze6niej uchwale towarzyszyly
przeslanki organizacyjno - ekonomiczne, natomiast w procedowanej obecnie uchwale
przewiduje siq, ie dyrektor zespolu bqdzie jednocze5nie dyrektorem szk6l wchodzqcych w
jego sktad- czy jest to organizacyjnie niezbqdne, zdaniem Pana radnego wystarczyfoby, aby

dyrektorem byi Dyrektor Szk6l Budowlanych, kt6ry sprawowalby piecze nad powstalym

zesoofem.
Dvrektor Wvdziatu Edukacii i Rozwoiu Spolecznego Agnieszke Bialopiotrowicz
poinformowala, 2e w kaidym zespole jest jeden dyrektor, takie w tym przypadku tak bqdzie.

Dyrektor zespolu szk6l bqdzie sprawowal kierownictwo nad zespolem szk6f wchodzqcych w
jego sklad w tym gimnazjum przysposabiajqcym do pracy.

Z uwagi na brak innych zgtoszeri do zabrania gfosu w dyskusji nad przedstawionym

zagadnieniem, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddaf pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie zalo2enia Gimnazjum z Oddzialami

Przysposabiajqcymi do Pracy we Wfoclawku, ul. Nowomiejska 25 oraz wlqczenia do Zespofu

Szk6f Budowalnych we Wtoclawku, ul. Nowomiejska 25.

W wvniku qtosowania przeprowadzonego w obecnoici j2 radnvch za przvieciem uchwary

opowiedzialo sie 21 radnvch, przv braku elos6w przeciwnvch oraz l efosie wstrzvmuiacvm

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwafa zostala
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwala - zafqcznik do protokotu.

Ad. 15
Projekt uchwaly w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wfoclawku, ul.
Zytnla CZ.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonaf Dyrektor Szkoty Podstawowej nr 2 Janusz

Zi6lkowski, kt6ry poinformowal, 2e procedura nadania imienia szkole rozpoczqla siq w roku

2015 trzema uchwalami spofeczno(ci szkolnej tj. uchwalq Samorzqdu szkolnego, uchwalE

Rady Rodzic6w oraz uchwalq Rady Pedagogicznej, kt6re pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwafy nadania imienia Polskich Olimpijczyk6w Szkole Podstawowej nr 2 we Wtoctawku

Nauka i sport to wbrew pozorom niezbyt odlegte od siebie dziedziny. Obowiqzujq w nich
podobne zasady, kt6rych przestrzeganie jest warunkiem osiQgniqcia sukcesu. Zar6wno w
nauce, jak i sporcie trzeba na niego ciqiko pracowad. Jednak satysfakcja z dobrze

wykonanego zadania rekompensuje trud i wysifek, kt6ry towarzyszy zar6wno sportowcom
jak i uczniom. Wybrane przez spoleczno3i szkolnq imiq ,,Polskich Olimpijczyk6w" ma

charakter uniwersalny. Odnosi siq do ludzi wybitnych, zasluionych dla Polski. W gronie
polskich Olimpijczyk6w, opr6cz postaci historycznych, sq r6wnie2 osoby, z kt6rymi bqdzie
moina nawiqzai kontakt izaprosid do szkoly. Ponadto nazwa ma charakter otwarty, grono

Olimpijczyk6w ciqgle siq powiqksza, stad praca wychowawcza zwiEzana z nazwq szkoly nigdy

siq nie sko6czy. Olimpijczycy stanowiq wz6r do nailadowania, stwarzajE r6wnie2 moiliwoid
samodzielnego wyboru autorytetu przez uczni6w. Uczniowie podczas przygotowywanych

lekcji umacniali w sobie takie warto6ci jak: prawdom6wno6i, uczciwo6i, wiara w
zwyciQstwo, poszanowanie godnoSci drugiego czfowieka, uczyli szacunku wobec
uniwersalnych zasad etycznych oraz respektowania zasad fair -play w iyciu. Jak zauwaiyl
Dyrektor plac6wki Janusz Zi6lkowski Szkola Podstawowa nr 2 we Wloclawku od 26 lat czeka

na swojego patrona, posiadanie wlasnego hymnu isztandaru w naturalny spos6b pomo2e
jednoczyi spofeczno6d szkolnq, a dziqki nadaniu imienia Polskich Olimpijczyk6w - szkota
wzbogaci swojq obrzqdowo6t.

Opinia komisii stalei Radv Miasta:
Projekt przedmiotowej uchwaly rozpatrzyta oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowafa
podczas obrad Komisja Edukacji. OpiniQ przedstawifa radnym Przewodniczqca Komisji radna
Mariola Gawlowska.

Przewodniczgcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Z uwagi na brak zglosze6 do zabrania gtosu w dyskusji nad przedstawionym zagadnieniem,
Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod gtosowanie przyjqcie
projektu uchwaty w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wlocfawku, ul.
Lvlnta 4 t .



W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za przvieciem uchwafv

radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, gios6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.
W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e uchwaia zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zaiqcznik do protokofu.

Ad. 16
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia projektu Uchwaty

sejmowej w sprawie ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisty.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz

Dqbczyriski, kt6ry w imieniu Klubu radnych Prawa i SprawiedliwoSci przedstawii

uzasadnienie do uchwaty. Pan radny poinformowal, 2e bral udzial w spotkaniu kujawsko-
dobrzyriskiej organizacji turystycznej, kt6re odbylo siq 02 lutego br. na przystani

wloclawskiej z udziatem samorzqdowc6w, dzialaczy zajmujqcych siq turystykq i sprawami
rozwoju gospodarczego z 162nych region6w kraju. W miesiqcu lipcu i sierpniu przyszlego

roku odbgdzie sie zapowiadany na rzece WiSle,,wielki flis" szlakiem miast nadwiSlaiskich,
we Wloclawku w dniach 11-15 sierpnia 2017 roku odbqdzie siq festiwal Wisty, jest to
wspaniata okazja do zaprezentowania walor6w miasta. Proponowana uchwala jest
poparciem dla projektu Uchwaty Sejmowej w tej sprawie, a do podjqcia tego rodzaju
inicjatywy uchwatodawczej przystqpilo ju2 40 samorzqd6w zlokalizowanych nad rzekq Wislq.
W tego typu obchody miasto wlqczylo siq ju2 w kwietniu 2014 roku a stosowne stanowisko
w tej sprawie wyrazil 6wczesny Prezydent Miasta Andrzej Palucki.

Stanowisko
w sprawie poparcia proiektu Uchwalv seimowei

w sprawie ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisiv.

Rada Miasta Wloclawek wyra2a swoje poparcie dla projektu Uchwaty sejmowej w sprawie
ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisly.
Inicjatywa uczczenia 550 rocznicy pierwszego w historii Polski wolnego flisu na Wi6le ma na
celu przypomnienie idocenienie znaczenia Wisly w 2yciu naszego kraju.
Wisia jest wa2nym ekonomicznie iturystycznie elementem rozwoju, wainq wsp6lnq sprawq.
Dlatego te, Rada Miasta Wloclawek wyra2a poparcie dla inicjatywy rewitalizacji wiilanego
szlaku wodnego, kt6ra jest sp6jna z podejmowanymi od 2009 roku dzialaniami
rewitalizacyjnymi. Przejawia siq to realizacjq programu rewitalizacji Centrum miasta pn. ,,Ku
Wi3le", kt6rego 916wnym zafo2eniem jest rozw6j spoleczno-gospoda rczy S16dmieScia

Wfoclawka oraz poprawa warunk6w iycia mieszkadc6w. W ramach ww. dziafa6
zrewitalizowano we Wtoclawku m. in. bulwary im. J. Pitsudskiego, Centrum Kultury Browar

,,8", StarE RemizQ, przystai na Zalewie Wi5lanym iprzystari na rzece u ujicia Zgtowiaczki.
Rada Miasta Wloclawek uwa2a r6wnie2, i2 koniczna jest dalsza regulacja rzeki Wisly. Dla
poprawy bezpiecze6stwa mieszkaric6w Wtociawka i regionu kujawsko-pomorskiego
konieczna jest budowa kolejnego stopnia wodnego w okolicach Ciechocinka.



Przylqczajqc siq do tak cennej inicjatywy spolecznej, Rada Miasta Wloclawek 2ywi
przekonanie, i2 Rok Rzeki Wisfy stanie siq wsp6lnq platformQ dzialai wok6i kwestii
rewitalizacji wi6lanego szlaku wodnego oraz przywr6cenip iwietno5ci, znaczenia inalezytej
rangi Kr6lowej Polskich Rzek poprzez programy, projekty iuroczysto5ci organizowane przez

organy rzqdowe, samorzqdowe, organizacje pozarzadowe ispoleczno6ci lokalne w ramach

Obchod6w Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisly.
Wobec powy2szego w imieniu wlasnym jak i Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwo3ci radny

Janusz Dqbczyriski zwr6cil siq do radnych Miasta Wloctawek o podjqcie proponowanej

uchwaly.

opinia komisii statei Radv Miasta:
Projekt uchwaly w powy2szej sprawie byt przedmiotem obrad Komisji Kultury i Sportu, kt6ra
pozytywnie ocenila ijednomySlnie zaopiniowala zgloszonq inicjatywe. W imieniu Komisji

opinie zaprezentowat radnym Przewodniczqcy Kultury iSportu radny Krystian tuczak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Grzadziel stwierdzil, ii w pelni popiera zgfoszone inicjatywQ, zdaniem Pana

radnego nale2y wr6cii do wykorzystania walor6w gospodarczych i turystycznych rzeki Wisty,
poprzez budowq m.in. obiekt6w hyd rotech nicznych 'co oznacza pozyskanie energii

odnawialnej. Jak stwierdzil Pan radny miasto Wfocfawek ma moiliwo6i podejmowania
r62nych dzialari, poniewai w Sejmie posiada dw6ch reprezentant6w, kt6rzy powinni dq2yi
do zainteresowania rzqdu tA sprawq i podjqcia krok6w do wykorzystania potencjatu tej rzeki,
jest to r6wniei szansa dla rozwoju naszego miasta i poprawy, jakoSci 2ycia mieszkafic6w.
Radna Olsa Krut-Horonziak poinformowafa, 2e r6wniei popiera projekt uchwafy tym
bardziej,2e Pani radna opracowaia iprzekazala 30 czerwca 2010 roku wfadzom pa6stwa tj.
Marszalkowi Sejmu, Marszalkowi Senatu, Prezydentowi oraz Premierowi apel o podjqcie

dzialaf zwiqzanych z rewitalizacja rzeki Wisfy. Byt to apel jednostek samorzqdowych tj.
Dobrzynia n/Wislq, Fabianek, Lubania, Wloclawka, w kt6rym zwracajq siq do ww. wtadz o
podjqcie wsp6lnej decyzji o budowie narodowego projektu Polski ,,Wisla". Wista, kt6ra na

przestrzeni dziej6w tworzyla historiq paristwa polskiego, w ostatnim dwudziestoleciu
pozostawala na uboczu przemian polityczno-gospodarczych. Wodna autostrada przez Polskq
wybi6rczo traktowana w ostatnich latach jedynie, jako zagro2enie powodziowe, powinna
stai siQ przedmiotem wielkiego projektu i dziala6 obejmujqcych caiy szereg zagadnie6,
poczAwszy od planowania przestrzennego, infrastruktury techniczno-gospodarczej,
zagadnie6 2eglownoici i rybol6wstwa, ekologii, turystyki po ochronq dziedzictwa
kulturowego. Powinien powstad sp6jny projekt z centralnq koordynacjq uwzglqdniajqcy
finansowanie szeregu inwestycji i przedsiqwziqi w ramach budietu unijnego na lata 2014-
2O2O z jak najszerszym zaanga2owaniem samorzqdu poczEwszy od okreSlenia potrzeb po

realizacjq. Apel koriczy siq wezwaniem, ie czas najwyiszy potqczyi wiedzq iuczestnik6w
szeregu dzialaf zwiqzanych rzekq Wislq gdy2 wymaga tego jedno z najwa2niejszych d6br,
jakie Polsce daia natura. Apel podpisany byl przez Paniq radnq petniqcq funkcjq
Przewodniczqcej Zarzqdu Kujawsko-Dobrzyrlskiego Zwiqzku Gmin. Ponadto Pani radna
poinformowala, 2e poruszane zagadnienia oparte o wypracowane zatozenia byfy



prezentowane przez PaniA radnE na konferencji zorganizowanej przez Ministerstwo

Srodowiska i spotkaly siq z bardzo duiym poparciem, szczeg6lnie ze strony r6inych

stowarzyszeh np. Stowarzyszenia ekologicznego ,,Gaja"na czele, kt6rego stoi Pan Jacek

Bo2ek. Podjqto w6wczas wstQpne decyzje o polqczeniu prac koordynujqcych wszystkie

zagadnienia, kt6re sa rozproszone poprzez 162nego rodzaju dzialania samorzqd6w

zlokalizowanych wzdfu2 Wisly, ponadto projekt zostaf zgtoszony do miqd zyna rodowego
konkursu na najlepsze europejskie destynacje turystyczne ,,Eden 2010" przez Pania radnq w
ramach samorzqdu Kujawsko-Dobrzyhskiego Zwiqzku Gmin. Ponadto Pani radna osobi5cie

opracowala projekt Wloclawski Zalew Atrakcjq Turystyczna, kt6ry otrzymal I nagrodg na

poziomie wojew6dzkim a tak2e znalazl siq w5r6d 10 nominat6w na najlepsze europejskie

destynacje turystyczne ,,Eden 2010" zgloszone przez Polskq. Zwyciqzcq konkursu zostal
projekt pn.,, Dolina ibagna Biebrzy". Pani radna za udziat w konkursie otrzymaia tak2e

nagrodq. Niestety w roku 2011 samorzqd Kujawsko-Dobrzyriski przestal dzialai, przez co

zmarnotrawiono nie tylko wklad pracy, pomysly i inicjatywy, lecz marnuje sie niematy

kawatek Polski nie podejmujqc w odpowiednim czasie szeregu dfugofalowych dzialai przy

zaloieniu udzialu irodk6w unijnych z rozdania 2O74-2O2O, kt6re nie ograniczq siq jedynie do

obchod6w zwiqzanych z rokiem rzeki takich jak wspomnianY ,,Flis" czy tei spotkan,

konferencji i okolicznoSciowych festiwali. Jak poinformowala Pani radna wspomniany apel
jest wydrukowany imoina sie z nim zapoznad.
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski w swojej wypowiedzi wyrazil poparcie dla zainicjowanej

uchwaiy, tym bardzie, ie przedlo2one stanowisko zawiera wainy element dla miasta i

regionu zwiqzany z koniczno6ciq dalszej regulacja rzeki Wisly, a dla poprawy bezpieczeistwa
mieszkaric6w Wloclawka i regionu kujawsko-pomorskiego konieczna jest budowa kolejnego

stopnia wodnego w okolicach Ciechocinka. Dlatego zdaniem Pana radnego wszyscy powinni

siq wlqczyi do dziatari zmiany decyzji, sugerujqcej, ii wspomniana inwestycja jest sprzeczna

z programem ,,Natura 2000". Wainym podkre5lenia jest fakt podnoszony w uzasadnieniu do
uchwaly dotyczqcy procesu rewitalizacji centrum miasta pn. Ku Wi6le" oraz wskazujqcy na

inne waine dla miasta inwestycje, kt6re do niedawna byfy kontestowane przez

wnioskodawc6w, dlatego tei cieszy zmiana stanowiska i uznanie, ie inwestycje wskazane w

uchwale byly potrzebne miastu. Pan radny zauwaiyt r6wnie2, ie podjQta uchwaiq nale2y
przeslai r6wnieZ opr6cz adresat6w wymienionych w 5 2 takie do kancelarii Sejmu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e istotnym faktem dla mieszkaic6w Wfoclawka opr6cz
podjgcia przez Radq Miasta stanowiska w powy2szej sprawie jest bezpieczeistwo oraz

eliminacja istniejecego zagroienia poprzez budowq kolejnego stopnia wodnego, kt6re do
przedsiqwziqcie po raz kolejny zostalo wstrzymane. Dlatego zdaniem Pana radnego podczas

obrad kolejnej sesji warto podjqi stanowisko zmierzajqce do mobilizacji wfadz wszystkich

szczebli w regionie ina poziomie krajowym na rzecz podjqcia dziata6, aby inwestycja
budowy stopnia wodnego zostala rozpoczqta.
Radnv J6zef Mazierski podkre6lil, ie przedstawiona inicjatywa jest bardzo cenna a z

kalendarza imprez organizowanych przez r6ine podmioty wynika, ie rok Wisty bqdzie

obchodzony przez wiele samorzqd6w w zwiqzku z tym Pan radny zwr6cii siq do Prezydenta
Miasta, aby wzorem innych miast wfqczyl siq w obchody po to r6wnie2, by miasto mogio siq

godnie zaprezentowai na arenie miast nadwiilariskich orgEnizujqcych te uroczystosci.
Radnv Janusz Debczvriski dziqkuj4c za gfosy poparcia wyrazil nadziejq, 2e podejmowane
dzialania znajdq sw6j pozytywny finat na szczeblu rzqdowym iuda sig pokonad wszelkie

35



przeszkody takie natury ekologicznej po to,
zapewniala walory turystyczne i gospodarcze.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji,
Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie
przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia
ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wislv.

aby rzeka Wisla nie byla dzikq rzeka, lecz

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw
przez radnych projektu uchwaly w sprawie
projektu Uchwafy sejmowej w sprawie

W wvniku gfosowania przeorowadzonego w obecnoici 22 radnvch za orzvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, elos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie uchwala zostala
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zafqcznik do protokolu.

Ad. 17

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie wskazania WiceprzewodniczEcego
Miasta do wykonywania niekt6rych czynno5ci w stosunku do Przewodniczqcego
Miasta Wlocfawek.

Jak wyjaSnil PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zgodnie z

rozporz4dzeniem Ministra Spraw WewnQtrznych i Administracji w sprawie sposobu
ustalania nale2noici z twulu zwrotu koszt6w podr6iy sfuibowych radnych gminy, Rada
Miasta Wloclawek w drodze Uchwaty Nr lll/21/2Ol4 z dnia 29 grudnia 2014 roku wskazata
Wiceprzewodniczqcq Rady Miasta PaniE Joannq Borowiak do okreSlenia terminu i miejsca
wykonywania zadania majqcego bezpoiredni zwiqzek z wykonywaniem mandatu oraz
wyznaczenia miejscowoSci rozpoczqcia izakoiczenia podr6iy stuibowej w stosunku do
Przewodn iczqcego Rady Miasta. Majqc na uwadze zmiany osobowe w Radzie Miasta
Wloclawek w zwiqzku ze zrzeczeniem siq mandatu przez Paniq Radna Joannq Borowiak,
zaszfa potrzeba wskazania wiceprzewodniczacego do wykonywania ww. czynnosci wobec
przewodniczqcego rady.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego. W imieniu komisji opiniq w tej sprawie przedstawila radnym
Przewodniczqca komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych PrzewodniczEcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddai pod glosowanie przyjqcie przedstawionego projektu
uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie wskazania Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta do
wykonywania niekt6rych czynnoSci w stosunku do Przewodn icz?cego Rady Miasta
Wfocfawek.

Rady
Rady
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W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnvch. za przvieciem uchwaiv

radni opowiedzieli sie iednomv6lnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowaf, ie w rezultacie dokonanego gtosowania uchwala zostata podjQta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 18

Sprawozdanie z dziafalnoSci Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji za okres obejmujQc
grudzief 2014 roku i 2015 rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski w bloku
materiat6w sesyjnych radni otrzymali r6wniei Sprawozdanie z dzialalno6ci Rady Miasta
Wloclawek Vll kadencji za okres obejmujqc grudzieri 2014 roku i2015 rok. Majqc nadziejq,
2e wszyscy radni zapoznali siq z przeslanym materiaiem Przewodniczqcy Rady Miasta
Wloclawek zapytaf radnych czy wnoszA uwagi, zmiany lub zapytania w powyiszej sprawie.

Wobec braku uwag oraz gfos6w w dyskusji ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod gtosowanie przyjqcie przedstawionego
Sprawozdania z dzialalnoici Rady Miasta Vll kadencji za okres obejmujqc grudzief 2014 roku
I zut5 roK.

grudziefi 2014 roku i2015 rok radni ooowiedzieli sie iednomvilnie, slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostalo przez Radq Miasta Wloclawek w zaproponowanym brzmieniu.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokolu.

Ad. 19

Sprawozdanie z dzialalnoSci komisji stalych Rady Miasta Wloclawek.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski wyja6nit, ie zgodnie ze Statutem
Miasta kaida z komisji stafych zobowiqzana byfa do przedlo2enia Radzie Miasta
sprawozdania ze swojej dziatalno5ci obejmujAcej rok sprawozdawczy. Wobec powy2szego

materiaty dotyczqce tego zagadnienia przesiane zostaly radnym w bloku material6w
sesyjnych w celu zapoznania siq iwniesienia ewentualnych zmian bqdZ uwag.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otworzyl
dyskusjq dotyczqcq przedloionych przez komisje stale Rady Miasta sprawozdad z rocznej
dzialalnoici.
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W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzil,2e chcialby siq odnie(i do sprawozdania Komisji

Rewizyjnej. W planie pracy Komisji Rewizyjnej zapisano przeprowadzenie kontroli, zleconych
przez Radg Miasta dotyczQcych - przeprowadzenia postqpowania kontrolnego, w zakresie

dzialah Prezydenta Miasta Wtoclawek, zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi sp6lki

z o.o Zieleri Miejska oraz - w sprawie przeprowadzenia,czynnodci kontrolnych w zakresie

dzialari zwiqzanych z zadaniem ,,Przebudowa Drogi krajowej nr 91". Takie inicjatywq
czlonk6w Komisji Rewizyjnej bylo przeprowadzenie kontroli dzialaf Prezydenta Miasta w

zakresie calo6ci procesu inwestycyjnego dotyczqcego dw6ch przystani tj.: - Budowa Przystani

Wodnej na rzece Wisle, - Budowa Przystani Wodnej na Zalewie Wloclawskim. Ze

sprawozdania Komisji Rewizyjnej wynika jedynie, ie zostaly przedtu2one terminy
prowadzenia niekt6rych kontroli a w przypadku kontroli przystani nie udato siq jej
przeprowadzii. Wobec powyiszego Pan radny zapytal o rezultaty kontroli zleconych Komisji

Rewizyjnej przez RadQ Miasta.
Radnv J6zef Mazierski Przewodniczacv Komisii Rewizvinei wyja5nii, ie przedlo2one

sprawozdanie zostafo sporzqdzone wedtug stanu faktycznego. Natomiast z informacji
posiadanych przez Pana radnego wynika, 2e protok6i pokontrolny dotyczqcy Drogi krajowej

nr l jest na ukoriczeniu izostanie niebawem przedloiony do podpisu Prezydentowi Miasta

natomiast protok6l pokontrolny dotyczqcy spraw zwiqzanych z Zieleniq Miejskq zostal przez

Prezydenta Miasta podpisany i przeslany do Przewodn iczqcego Rady w dniu 26 lutego br.

Radna Olsa Krut-Horonziak nawiqzujqc do wypowiedzi radnego Stanislawa

Wawrzonkoskiego poinformowala, 2e Komisja Rewizyjna pracuje w oparciu o radnych z

Platformy Obywatelskiej oraz Prawa i Sprawiedliwo6ci natomiast iaden radnych Klubu

radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej nie zgtosit swojego akcesu do prac w zespoiach

kontrolnych, co rzutuje na plan pracy. Pani radna potwierdzila informacje przedstawione

przez radnego J6zefa Mazierskiego na temat kontroli sp6lki Zieleri Miejska oraz Drogi

krajowej Nr 1, w protokole tym znajdujq siq wyjaSnienia oparte na faktach, dlaczego

dzialania kontrolne z przyczyn niele2qcych po stronie zespolu kontrolnego obejmowaly
wydfu2ony okres iw zwiqzku z tym nie byto mo2liwoSci zakofczenia kontroli w
deklarowanym czasie, czyli do 31 grudnia.
Radnv Krzvsztof Kukucki odpowiadaiac na zarzutv Pani radnei wyja6nit, 2e brak radnych SLD

w sktadach zespol6w kontrolnych moie byi spowodowany wylqcznie tym, 2e zgfoszone

tematy kontrolne sq absu rdalne.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski przypomnial, 2e Rada Miasta
zlecila Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie ww. kontroli, nie byty to zagadnienia
zaproponowane przez czlonk6w komisji. Gtosowanie w tej sprawie odbylo siQ podczas obrad

sesyjnych Rady Miasta. Dlatego Przewodniczqcy Rady zaapelowal, aby radni powstrzymali

siq od obrailiwych wypowiedzi.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski, iako byly Przewodniczqcy
Komisji Rewizyjnej wyja6nil, ie zlecone Komisji Rewizyjnej przez RadQ Miasta postQpowania

kontrolne nie nazwalby absurdalnymi, gdy2 zalecenia NIK sugerowaiy skierowanie na drogq
postQpowania prokuratorskiego spraw zwiqzanych z Drogq krajowq nr 1. A zatem trudno
dzialania takich organ6w pa6stwa uznai za absurdalne.
Radnv Stanistaw Wawrzonkoski stwierdzil, ie wszystkie komisje w tym takie Komisja

Rewizyjna Rady Miasta jest cialem kadencyjnym i powinna kontrolowad dziatania biezqcej
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kadencji, na kt6rq zostala powofana, natomiast zajmowanie siQ sprawami uprzednich
kadencji wykracza poza kompetencje komisji.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzit, 2e kompetencje Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli
udalo siq wyjainii podczas obrad Komisji Rewizyjnej w dniu dzisiejszym, chodzi o to,2e
Komisja Rewizyjna mo2e kontrolowad r62nego rodzaju dzialania wladz samorzqdowych
danej kadencji. Natomiast do rozwiqzywania zastrze2efi, d kt6rych byla mowa sq niezaleine
organy kontrolne pa6stwa, kt6re powinny siq tymi zagadnieniami zajEi. Natomiast
absurdalnym jest w ocenie Pana radnego dublowanie dzialai kontrolnych
przeprowadzonych przez Najwy2szq lzbq Kontroli - jej wniosk6w czy tei zaleced w sprawie

zadania dotyczEcego wspomnianej Drogi krajowej nr 1a tak2e powracanie do czas6w

minionej kadencji. Dlatego tei udzial cztonk6w Klubu radnych Sojuszu Lewicy

Demokratycznej w tego typu zespolach kontrolnych jest bezprzed miotowy. Ponadto Pan

radny wyja6nil, 2e w swoich wypowiedzial nie widzi nic, co mogfoby kogokolwiek obra2ai.
Radna Olga Krut-Horonziak poinformowala, ie nie bqdzie siq odnosii do zachowania
radnego Kukuckiego, kt6re nie zmienifo siq od wielu kadencji. Niemniej jednak reakcji

wymaga wyjasnienie, ie brak jest podstawy prawnej ograniczajqcej dziaiania kontrolne
Komisji Rewizyjnej wylqcznie do bie2qcej kadencji, na kt6rq zostala powolana. W zwiqzku z

tym Pani radna poprosita o wyja5nienie, w jaki spos6b prowadzona jest kadencyjnodi w
sp6ice miejskiej, poza tym w sp6lkach komunalnych istnieje ciaglo6i dziafania takiego
podmiotu, a zatem, w jaki spos6b mo2na dokonad oceny tego dzialania, kt6re wynika np. z

um6w, kontrakt6w, ograniczajqc kontrole wylqcznie do kilku miesiqcy danego roku. SE to
dzialania przypisane Komisji Rewizyjnej, jako dziatania systemowe majqce na celu kontrolq
Prezydenta ijego dzialari czy przeprowadzal w ramach audytu i kontroli, kontrole sp6lek
komunalnych. Swoje spostrzeienia Pani radna oparla wylqcznie na wynikach NlK, kt6re
szeroko obejmuja kompetencje samorzqdu, Rady Miasta, Komisji Rewizyjnej, Prezydenta, co

do sposobu sprawowania nadzoru nad mieniem komunalnym w postaci sp6fek.
Radnv Krzvsztof Kukucki podtrzymal swoiq uprzedniq wypowied2 podkre5laiqc, 2e

jednoznacznie zostalo rozstrzygniqte podczas dzisiejszych obrad Komisji Rewizyjnej
zagadnienie dotycz4ce kompetencji kontrolnych Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli
zagadnieri dotyczqcych kadencji, na kt6rq zostala powolana, co zostafo potwierdzone przez

Przewodn iczqcego Komisji Rewizyjnej jak r6wnie2 zakresu kontroli sp6lek miejskich, Komisja

Rewizyjna moie dokonywai kontroli organu tj. Prezydenta w zakresie dziafa6 nadzorczych
podejmowanych w ramach wykonywania funkcji zgromadzenia wsp6lnik6w wobec sp6iki
miejskiej. A zatem odnoszqc siq do podanego uprzednio przykladu, - jeieli bilans jest za rok
poprzedni w6wczas Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej mo2e zbadad to, czy Prezydent
dokonal wlaiciwej analizy bilansu za rok poprzedni.

Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzita, i2 Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej powolywat siq

w tej kwestii na opiniq wyra2onq przez Sekretarza Miasta, w zwiqzku z tym Pani radna

zaproponowafa, aby w tej sprawie zabrala gtos Sekretarz Miasta.
Sekretarz Miasta Wiesfawa Konopczvfska przeprosifa Przewod niczqcego Komisji Rewizyjnej,
2e ze wzglqdu na inne obowiqzki sluibowe zlecone przez Prezydenta Miasta nie mogla wziqi
udzialu w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, kt6re miafo miejsce podczas przerwy w obradach
sesyjnych. Niemniej jednak Pani Sekretarz wyja6nifa, 2b komisja rewizyjna jest komisja
szczeg6lnq w radzie miasta, poniewa2 jest jedynq komisjq, o kt6rej m6wi ustawa i nakazuje
jej powolanie. Nie jest to jednak komisja, kt6ra posiada nieograniczone kompetencje i

mo2liwo6ci, poniewai zgodnie z ustawa organem kontrolnym Bminy jest rada, kt6ra
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kontroluje dzialalnoii prezydenta. Na podstawie art. 18a ustawy o samorzqdzie gminnym,

kt6ry stanowi, ie rada gminy kontroluje dziatalnoii gminnych jednostek organizacyjnych

oraz jednostek pomocniczych gminy iw tym celu powoluje komisje rewizyjna. A zatem

wykladnia celowoiciowa jest taka, 2e komisja rewizyjna dziata w granicach uprawniei i

kompetencji rady gminy i wylqcznie w takim zakresie mo2e prowadzii dzialalnoii kontrolnq.

Ustawa o samorzqdzie gminnym nie m6wi o tym, ie komisja rewizyjna kontroluje w6jt6w,
lecz, ie kontroluje w6jta, dzialajqc w granicach uprawnief ikompetencji rady. A zatem

komisja rewizyjna kontroluje prezydenta, kt6ry jest powolany oraz wykonuje plan kontroli

zlecony jej przez aktualnie funkcjonujqcq radQ miasta. Nie mo2na definitywnie stwierdzii, ie
komisja rewizyjna nie mo2e posilkowad siq dokumentami z lat ubieglych, je2eli w ramach

aktualnie prowadzonej kontroli istnieje konieczno6i siqgniqcia to dokumentow
wczeSniejszych, ale naleiy pamiqtai, ie zakres kontroli obejmuje okres bieiqcej kadencji.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal radnych, 2e zamyka

dyskusjq w przedmiotowej sprawie natomiast podsumowujqc wypowiedl Pani Sekretarz

nale2y mied na uwadze, ie kontrolowana jest dzialalnosi prezydenta, jako organu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie przez Radq Miasta
poszczeg6lnych sprawozdafi komisji stafych Rady Miasta.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dzialalnoici Komisji Rewizyjnej opowiedzialo siq 20 radnych przy braku
gtos6w przeciwnych oraz 2 gfosach wstrzymujqcych siq.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjQte zostato przez Radq Miasta Wloctawek.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dzialalnoici Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta radni opowiedzieli
siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostaio przez Radq Miasta Wlociawek.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dziatalnoici Komisji Edukacji radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gtos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ie Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostalo przez Radq Miasta Wfoctawek.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dzialalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spoiecznej radni opowiedzieli
siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjete zostato przez Rade Miasta Wloctawek.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjeciem

sprawozdania z dzialalnoici Komisji Kultury iSportu radni opowiedzieli sie jednomy6lnie,
glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostalo przez Radq Miasta Wtoclawek.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 22 radnych za przyjqciem
sprawozdania z dziafalnoici Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego radni opowiedzieli siq
jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujEcych sie nie stwierdzono.
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Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostafo przez Rade Miasta Wloclawek.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjqciem

sprawozdania z dzialalno6ci Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radni

opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie

stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostalo przez Radq Miasta Wiocfawek.

Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej - zalqcznik do protokotu,
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta - zalqcznik do
protokotu,
Sprawozdanie z dziafalnoici Komisji Edukacji - zafqcznik do protokolu,
Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej - zaiqcznik do
protokolu,

Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Kultury i Sportu - zalqcznik do protokolu,
Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego - zatqcznik do
protokolu,
Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska - zalqcznik
do protokofu.

Po zako6czeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski poinformowal, ie proponuje 5 minutowE przerwq technicznq w obradach
sesyjnych, co nie spotkalo siq ze sprzeciwem radnych.

Przerwo w obradoch.

Wznowienie obrod pop przerwie.

Ad.20
Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wlocfawek na 2016 rok.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie zgodnie z art.
18a ust. 1i4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzEdzie gminnym rada gminy
kontroluje dzialalno6i w6jta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek
pomocniczych gminy. W tym celu powoluje Komisjq Rewizyjnq, kt6ra wykonuje zlecone
przez radq zadania w zakresie przeprowadzania ww. kontroli.
Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczone przez Radq kontrole na podstawie rocznego
planu kontroli, kt6ry zawiera w swej tresci okreslenie terminu oraz przedmiotu kontroli.
Komisja Rewizyjna w dniu 15 lutego br. oraz w dniu dzisiejszym wypracowala plan kontroli,
kt6ry rekomendowafa Radzie Miasta celem jego przyjqcia. W zwiqzku z powyiszym
Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil o zabranie glosu Przewod n iczQcego Komisji Rewizyjnej
radnego J6zefa Mazierskiego na temat wypracowanych zmian.

4L



Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowaf, ie w wyniku

dokonanej autopoprawki do projektu uchwaty Komisja Rewizyjna przedklada Radzie Miasta

plan kontroli na rok 2016 po zmianach. Jak wyjaSnil Pan Przewodniczqcy Komisji

autopoprawka do projektu uchwafy ma zwiqzek z doprecyzowaniem zagadniei kontrolnych

w roku 2016. Wiqie siq tei z odpowiedziq uzyskanq na zapytanie Komisji zgfoszone do

Sekretarza Miasta w sprawie wyja5nienia watpliwoici zwiqzanych z uprawnieniami i

kompetencjami kontrolnymi Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski taprezentowal Radzie Miasta plan

kontroli Komisji Rewizyjnej na rok bie2qcy, kt6ry dotyczy nastqpujqcych zagadnie6.

o kontroli dziatalnoici Miejskiego Zespofu Opieki Zdrowotnej Sp6tki z o. o. we

Wloclawku w zakresie nadzoru wta6cicielskiego za lata 2011-2015,
r kontroli dziaialno(ci Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i Przedsiqbiorczojci od

momentu jego powstania do dnia 31-12-2015r.,
o kontroli udzielania zam6wie6 publicznych w okresie od dnia 01-12-2014r. do dnia 31-

L2- 2OI5r..
. kontroli nadzoru wfa3cicielskiego nad dzialalnoiciq Przedsiqbiorstwa Gospodarki

Komunalnej,,Saniko" Sp. Z o. o. we Wloclawku w roku 2015.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowaf ponadto, ii
przyjqcie prze Radq Miasta autopoprawki do projektu uchwaly wiqzai siq bqdzie z

autopoprawkE do planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016, kt6ra r6wniei zostaf
przekazana Radzie Miasta.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod gtosowanie przyjqcie przedstawionego projektu
uchwaty w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wioclawek
na 2016 rok wraz z autopoprawkq.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnvch. za przvieciem uchwalv
opowiedzialo sie 21 radnvch, przv braku elos6w przeciwnvch oraz l gtosie wstrzvmuiacvm
ste.

Wobec powy2szego PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal,2e w rezultacie dokonanego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad.21
Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2016 rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski w bloku
materiaf6w sesyjnych przekazany zostal radnym projekt planu pracy Rady Miasta na rok



2016. W zwiazku z tym Przewodniczacy Rady zapytal radnych czy wnosze inne propozycje

czy tei uwagi do projektu planu.

Glos zabrala Wiceprzewod niczqca Rady Miasta radna Ewa Szczepafiska, kt6ra
zaproponowata, aby w planie pracy Rady Miasta w miesiacu marcu uwzglqdnii informacjq
na temat, jako$ci powietrza atmosferycznego na terenie miasta Wloclawek w oparciu o
odczyty pomiarowe dotyczqce obciqienia azotan6w, azotyn6w, ozonu ipyiu zawieszonego

PM 10. Informacja ta pojawila sig w planie pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska niemniej jednak Pani radna zaproponowala, aby informacja pojawila siq r6wniei
w planie pracy Rady Miasta w miesiqcu marcu, poniewai jak wynika z raportu bqdacego w
posiadaniu Pani radnej wyniki tam umieszczone sq niezadawalajqce. Dlatego wainym jest,

aby z informacjq w tej sprawie zapoznala siq cafa Rada Miasta.

W zwiqzku z brakiem innych propozycji ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie propozycjq tematu rozszerzajqcego proponowany plan pracy

zgfoszona przez radnq Ewq Szczepariskq.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za zgloszonq propozycjq

do planu pracy Rady Miasta na rok 2016 opowiedzialo siq 21 radnych, przy braku glos6w
przeciwnych oraz l gfosie wstrzymujacym siQ.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie planu pracy Rady

Miasta na rok 2015 wraz ze zgloszonq propozycjq jego rozszerzenia w miesiacu marcu.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnvch za przvieciem planu pracv

wraz z przvieta zmiana Radv Miasta Wloclawek na rok 2016 w zaproponowanvm brzmieniu
radni opowiedzieli sie iednomv5lnie, elos6w wstrzvmuiacvch sie oraz orzeciwnvch nie
stwierdzono.

Plan pracy Rady Miasta na rok 2016 - zalqcznik do protokolu.

Ad.22
Plan pracy komisji stalych Rady Miasta Wloctawek na 2016 rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcv Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski, zgodnie z art.
21 ust. l pkt 3 ustawy o samorzqdzie gminnym, komisje stale podlegajq radzie gminy i

przedkladajq jej plany pracy na dany rok kalendarzowy. Komisje Rady Miasta opracowaly i

zatwierdzily podczas odbytych obrad plany pracy na rok bie2qcy i zgodnie z wymogiem
przedloiyty Radzie Miasta. W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta zapytal czy

w temacie procedowanych zagadnieri ze strony radnych sq chqtni do zabrania glosu.
Wobec braku zgloszef do dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie
przyjqcie przez Radq Miasta poszczeg6lnych plan6w pracy komisji stalych Rady Miasta na

rok 2016.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Rewizyjnej wraz z autopoprawka radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, przy braku
glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poiniormowal, 2e plan pracy Komisji
Rewizyjne na rok 2016 zostaf przyjqty.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Budretu, Rozwoju i Promocji Miasta na rok 2016 zostai przyjety.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Edukacji radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Edukacji na rok 2016 zostal przyjQty.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spotecznej radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gtos6w
przeciwnych oraz wstrzymujEcych siQ nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, plan pracy Komisji Zdrowia,
Rodziny i Opieki Spolecznej na rok 2016 zostaf przyjety.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Kultury i Sportu radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie plan pracy Komisji
Kultury iSportu na rok 2016 zostat przyjqty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego opowiedzialo siq 20 radnych, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono, 2 radnych nie wziqlo udzialu w gfosowaniu.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Porzqdku Prawnego i Publicznego na rok 2016 zostal przyjQty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 22 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radni opowiedzieli siq jednomySlnre,
glos6w przeciwnych oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e plan pracy Komisji
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na rok 2016 zostal przyjqty.

Plan pracy Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Edukacji - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy KomisjiZdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej - zafqcznik do protokofu,
Plan pracy Komisji Kultury isportu - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska - zalqcznik do protokotu.

Ad.23
Projekt uchwaiy w sprawie podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr
xxlv / L7 4/2or2 z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi pana I
I n" dzialanie Prezydenta Miasta wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski informujqc, 2e dniu 22 stycznia 2016 roku pan

I zioiyt do Rady Miasta Wloclawek skargq na dziafalnoid prezydenta Miasta



Wfoclawek w zwiqzku z prowadzonym w latach ubiegtych'postQpowaniem administracyjnym
w sprawie wydania decyzji o Srodowiskowych uwarun kowan iach, wynikiem, kt6rego byfo

wyraienie zgody na zmianq sposobu uiytkowania budynku ga ra2owo-gospodarczego na

warsztat samochodowy przy ul, Micheliriskiej I we Wloclawku. Skariqcy podni6st r6wniei,
ii dziatalno6i we wskazanym obiekcie polega na wykonywaniu r62nego typu prac

naprawczych oraz blacharsko-lakierniczych pojazd6w samochodowych, co skutkuje

uciq2liwoiciq dla iycia izdrowia jak r6wnie2 nie pozostaje bez wplywu na irodowisko. Ww.

skarga byla ju2 przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska w

dniu 30 sierpnia 2012 roku. Analiza treici pisma z dnia 22 stycznia 2016 r. wskazuje,2e nie

zawiera ono nowych okoliczno6ci w stosunku do poprzednio wniesionej skargi z dnia 11 lipca

2012 roku na dzialalnoSi Prezydenta Miasta Wloclawek, kt6ra zostala rozpatrzona przez

Rade Miasta Wloclawek na sesji w dniu 30 sierpnia 2012 roku. W przedmiotowej kwestii

Rada Miasta Wloclawek podjqla Uchwatq Nr XXIV h74/2O12 w sprawie rozpatrzenia skargi

Pana na dziafanie Prezvdenta Miasta Wloclawek, w kt6rej uznala zfoionq

skargq za bezzasadnq. O stanowisku Rady oraz jej uzasadnieniu Skar2qcy zostal pisemnie

poinformowany. W zwiqzku z powy2szym zastosowad nale2y art. 239 k.p.a., zgodnie, z

kt6rym w przypadku, gdy skarga, w wyniku rozpatrzenia, zostala uznana za bezzasadne ijej
bezzasadno6d wykazano w odpowiedzi na skargq, a skar2qcy ponowil skargq bez wskazania

nowych okolicznodci - organ wlaSciwy do jej rozpatrzenia moie podtrzymai stanowisko z

odpowiedniq adnotacjq w aktach, bez zawiadamiania skar2qcego. MajEc na wzglqdzie treSi
przywolanego przepisu, wskazai naleiy, 2e podtrzymanie poprzedniego stanowiska przez

Radq Miasta Wfoclawek, - jako organu wlaSciwego do rozpatrzenia skargi na podstawie art.
229 k.p.a. powinno byi wyra2one przez ten organ. W przypadku Rady Miasta Wloclawek
organ o charakterze kolegialnym i wieloosobowym - formq dzialania in gremio jest
podejmowanie uchwal, stqd podtrzymanie przez Radq poprzedniego stanowiska w sprawie
skargi wymaga podjqcia uchwaly.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwaiy rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska w imieniu, kt6rej opiniq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji radny Dariusz Jaworsk..
Ponadto Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska poinformowal,
ieeanfskierowa|pismo,wkt6rymzawariki|kauwagdotyczqcycn
omawianego zagadnienia z pro5bq o przedstawienie podczas obrad sesyjnych, lecz ze

wzglqdu, na jakoSi pisma nie jest mo2liwe zaprezentowanie korespondencji na forum Rady

Miasta.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otwierajec dyskusjq
poinformowal,zeeanfby|obecnyna'poczqtkuobradsesyjnych,|ecz
poinformowal, 2e nie bqdzie czekal, ai punkt dotyczacy Jego sprawy bqdzie omawiany,
dlatego swoje uwagi skierowat w formie pisemnej.

W dvskusii udzial wzieli:
Radna Olsa Krut-Horonziak poinformowal,
KomisjQ Gospodarki Miejskiej i Ochrony

2e nie podziela stanowiska podjqtego przez

Srodowiska, poniewa2 lokalizacja warsztatu
znajduje siq w bardzo bliskiej odlegtoSci od domu, w kt6rym zamieszkuje p"n f
w zwiqzku z tym nie trudno jest sobie wyobrazii, jakie haiasy docierajq do Jego domu, tym
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bardzie, ie budynek warsztatowy nie jest wygluszony, poza tym docierajq tak2e w pobli2e

domu zapachy substancji chemicznych, kt6re u2ywane sE przez wlaiciciela warsztatu.
Zdaniem Pani radnej wydanie pozwolenia na zamianQ budynku gara2owego w warsztat
samochodowy w pobli2u bliskiej lokalizacji innej posesji bylo n iedopuszczalne. Sprawa jest

znana i poruszana od kilku lat bez pozytywnego finatu dla Pana I ijego mationki l,
kt6ra byla tak2e radnq Rady Miasta i wniosek, kt6ry wpfynql w6wczas nie zostal

zrealizowany natomiast z niewiadomych przyczyn w p6iniejszym czasie otrzymal aprobatQ,

co pozwolifo na stworzenie takiego warsztatu. Jak powiedziala Pani radna jej zdaniem nikt

obecny na tej sali nie chcialby mieszkai w takim sEsiedztwie, stanowi to nara2enie 2ycia i

zdrowia oraz uniemoiliwia normalne funkcjonowanie. Pani radna stwierdzifa ponadto, 2e w

uzasadnieniu do uchwaly brakuje wskazania prowadzonych w tej sprawie procedur

administracyjnych jak np. odwofania od decyzji, brak jest wyczerpujEcych informacji o
przebiegu procesu decyzyjnego, jest natomiast kolejna skarga ptn" I.

wyjadnil, 2e w dniu 18 lutego br. na posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska sprawa zostata om6wiona caloiciowo z odniesieniem do jej poczqtk6w z lat

ubieg|ychzudzia|ems|uibUrzqduMiastajakr6*nie2Panaf
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski wyja5nit, 2e jest czlonkiem ww.
komisji iradni w sytuacji, gdy nie zaistnialy nowe okoliczhoici w stosunku do roku,2012 w
kt6rym sprawa byta rozpatrywana nie majq innej moiliwo6ci jak podtrzymanie uprzednio
wyraionego stanowiska. Sprawa moglaby zostad ponownie rozpatrzona tylko w sytuacji, gdy

zaistnialyby nowe okoliczno6ci w powy2szej sprawie. Podczas obrad Komisji Gospodarki
Miejskiej i ochrony Srodowiska zapytano eana ! czy wnosi on nowe elementy do

sprawy opr6cz tych, kt6re mialy miejsce przy rozpatrywaniu skargi w roku 2012. ean f
! poinformowal, 2e nie zaszly nowe okolicznoSci w stosunku do wskazanych uprzednio
w skardze. RozpatrujQc sprawe w aspekcie spolecznym problem, z jakim boryka siq Pan

! lest duiy i zrozumialy natomiast pod wzglqdem proceduralnym nale2y respektowai
przepisy prawne w granicach, kt6rych sprawa moie byi rozpatrzona.
Radnv Zbisniew Lewandowski wyjaSnil, 2e w powyiszej sprawie podziela poglad radnej Pani

Olgi Krut-Horonziak i uwa2a,2e naleiy pochylid siq nad zagadnieniem i rozpatrzyi moiliwoSci
oraz kroki, jakie w tej sprawie mogq zostai podjete przez stronq zainteresowana, aby
problem zostal wyeliminowany. Byi mo2e istnieje mo2liwoii zweryfikowania wydanej
decyzji pod kqtem czy nie doszlo do ra2qcego naruszenia prawa ijej uchylenia w ciqgu 10 lat
od dnia wydania lub podjqcie innych krok6w. Dlatego tei zdaniem Pana radnego
podtrzymujqc podjqte wczeiniej stanowisko nie zglqbia siq istoty tematu.
Wobec wyczerpania zgtoszefi do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddaf pod glosowanie przyjqcie przedloionego projektu
uchwaly w sprawie podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr XXIY /77 4/2072 z

dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na dziaian ie
Prezvdenta Miasta Wfoclawek.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego w obecno5ci 22 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv opowiedzialo sie 16 radnvch orzv 1 glosie wstrzvmuiacvm sie oraz 5 gtosach

orzeciwnvch.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostaia podjqta przez Radq
Miasta w zaproponowanym brzmieniu.



Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.24
Projekt uchwaly w sprawie przekazania wniosku.

Tak jak w poprzedniej sprawie wprowadzenia do tematu dokonat Przewodniczqcy Komisji

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski informujqc, ie Pan

I zto2yl do Rady Miasta Wloclawek wniosek o rekompensatq z tytuiu
wyr6wnania krzywd zwiqzanych z brakiem zagwarantowania prawa do godnego i

bezpiecznego iycia. Przedmiotowe roszczenie ma zwiqzek z prowadzonym przez Prezydenta

Miasta Wloclawek w latach ubiegtych postepowaniem administracyjnym w sprawie wydania

decyzji o (rodowiskowych uwaru n kowaniach, wynikiem, kt6rego bylo wyraienie zgody na

zmianq sposobu uiytkowania budynku ga ra2owo-gospoda rczego na warsztat samochodowy
przy ul. Micheliriskiej I we Wfocfawku. Wnioskujqcy podni6sl r6wniei, ii dzialalnoii we

wskazanym obiekcie polega na wykonywaniu r6inego typu prac naprawczych oraz

blacharsko-lakierniczych pojazd6w samochodowych, co skutkuje uciq2liwo(ciq dla 2ycia i

zdrowia jak r6wniei nie pozostaje bez wpiywu na lrodowisko. Analizujqc przedmiotowy

wniosek, Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska wskazala na brak wtaSciwoici

Rady Miasta Wloclawek do jego rozpatrzenia. Zatem majac na uwadze wfasciwo(d organ6w,

zasadnym jest jeBo przekazanie zgodnie z art. 243 ustawy Kodeks postQpowania

administracyjnego do organu wlaSciwego, jakim jest Prezydent Miasta Wloclawek.

Ooinia komisii stalei Radv Miasta

Przedmiotowa uchwat byla rozpatrzona orz pozytywnie zaopiniowana przez Komisje

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq Radzie Miasta przedstawil

Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jarosiaw Chmielewski poddat pod giosowanie przyjqcie przedstawionego projektu

uchwaiy w sprawie przekazania wniosku.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnvch, za przvieciem uchwalv

radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, gfos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjeta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad.25
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,

takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgtosili: radny Jacek
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Butawa, radny Jaroslaw Chmielewski, radna Mariola Gawiowska, radny Janusz Dqbczytiski,

radny Krzysztof Grzqdziel, radny Jaroslaw Hupalo, radna Olga Krut-Horonziak, radny

Stanislaw Krzemieniewski, radny Krzysztof Kukucki oraz radny J6zef Mazierski, kt6ry zwr6cil
sie tak2e do Przewodn iczqcego Rady Miasta z proSbq, aby w przyszlo6ci ze wzglqd6w

organizacyjnych uchwaty skargowe rozpatrywane podczas obrad sesyjnych umieszczane byly

na poczqtku a nie pod koniec porzqdku obrad sesyjnych.
Interpelacje powinny zostai zlo2one przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczqcem u

Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przeka2e je adresatowi. '

Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - Przewod niczqcemu Rady Miasta oraz

interpeluiqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wia6ciwe rzeczowo upowainione

osobv w terminie 21 dni.
Interpelacje zgfoszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w

Biuletynie Informacji Publicznej UrzQdu Miasta bez zbqdnej zwtoki.

Procedurq postqpowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.

Ad.26
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
przypomniai radnym,2e w Biurze RadV Miasta sE dostQpne druki oswiadczef majEtkowych,

kt6re radni zobowiqzani sq ztoiyi w ustawowym terminie. Ponadto poinformowal, 2e

kolejna sesja Rady Miasta, planowana jest na dziefi 21 marca 2016 roku.

Ad.27
ZamkniQcie obrad.

Po zakoficzeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw

Chmielewski podziqkowal wszystkim za udziat w obradach stwierdzajAc, 2e wobec

zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XVI sesji Rady Miasta Wfoclawek.

Zakofczen ie obrad godz. 14oo

OBRADOM PRZEWODNICZYT
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Akceotacia orotokolu orzez sekretarzv obrad XVI sesii Radv Miasta

Radna Agnieszka Chm

Radny Piotr Czarnecki

Zafaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XVI sesji Rady Miasta Wtoclawek

2. Lista os6b uczestniczEcych w XVI sesji Rady Miasta Wtocfawek.

3. Uchwala Nr XVI/1112016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq od 2016 r. do

2019 r., zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych.

4. Uchwaia Nr XVI/12/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 lutego 2015r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloctawek"
5. Uchwala Nr XVI/13/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

uchwalenia ,,Programu zapobiegania przestqpczo6ci oraz ochrony bezpieczeristwa

obywateli iporzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek iPowiatu Wloctawskiego na

lata 2016 - 2018" w zakresie dotyczqcym Miasta Wloclawek.
6. Uchwala Nr XVI/14/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 lutego 2016 w sprawie

wprowadzenia przepis6w porzqdkowych zwiqzanych z wykonywaniem krajowego

transportu drogowego w zakresie przewozu os6b i bagaiu taks6wkQ na terenie

miasta Wloctawek.
7. Uchwala Nr XVI/15/ 2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r' w sprawie

dodatkowych oznaczefi taks6wek.
8. Uchwala Nr XVI/16/2016 Rady Miasta Wtocfawek z dnia 29 lutego 2016r. uchylaj4ca

uchwatq w sprawie jednolitego oznakowania taks6wek osobowych

zarejestrowanych na terenie Gminy Miasta Wtoctawka.

9. Uchwala Nr XVI/17 /2AL6 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 lutego 2016r. zmieniajqca

uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2016 rok.

10. Uchwala Nr XVI/18/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 lutego 2016. zmieniajqca

uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-

2028.
11. Uchwala Nr XVI/19/2016 Rady Miasta Woclawek z dnia 29 lutego 2016r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo5ci budynk6w

lub ich czqdci, poloionych na terenie Gminy Miasto Wloclawek w granicach

wyznaczonych przez Plac Wolnoici, ul. Zdufskq, Zielony Rynek, ul. Zwiqzk6w

Zawodowych, ul. Bechiego, Bulwary Marszalka Pilsudskiego, ul. Piwnq, ul' Prymasa

Wyszyriskiego, ul. Brzeskq do Placu Wolno6ci, w kt6rych wykonano remont calej

elewacji albo ograniczono emisje dwutlenku wqgla poprzez: przyfqczenie budynku



do miejskiej sieci ciepiowniczej lub zmianq ogrzewania wqglowego na ogrzewanie

elektryczne, gazowe lub olejowe.
12. Uchwata Nr XVI/20/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

utworzenia Zespolu Szkolno-Przedszkolnego nr 1we Wfoclawku, ul. Galczytiskiego 9

inadania statutu.
13. Uchwala Nr XYI/27/2OL6 Rady Miasta Wfocfawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

zalo2enia Gimnazjum z Oddzialami Przysposabiajqcymi do Pracy we Wloclawku, ul.

Nowomiejska 25 oraz wlqczenia do Zespolu Szk6f Budowlanych we Wfoctawku, ul'

Nowomiejska 25.

14. Uchwala Nr XVI/22/2O76 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

nadania imienia Szkole Podstawowej nr 2 we Wtoclawku, ul. Zytnia 47.

15. Uchwala Nr XVI/2}20L6 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

przyjqcia stanowiska dotyczqcego poparcia projektu Uchwaly sejmowej w sprawie

ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wislv.

16. Uchwafa Nr xvl/24/2oL6 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r'

zmieniajqca uchwalq w sprawie wskazania Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta do

wykonywania niekt6rych czynnoici w stosunku do Przewodniczqcego Rady Miasta

Wlocfawek.
17. Uchwala Nr XVI/25/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyinej Rady Miasta Wloclawek na 2016

roK.

l8.Uchwala Nr XVI/26/2016 Rady Miasta Wioctawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

podtrzymania stanowiska wyrazonego w Uchwale Nr XXIV /fia/2LL z dnia 30

sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatr-zenia skargi Pana I na dziatanie

Prezvdenta Miasta Wloclawek.
19. Uchwala Nr XVI/27 /2O16 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie

orzekazania wniosku.

Protok6l soorzadzila:
Jolanta Skladanowska
Gl6wny specjalista BRM
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